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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 29 DECEMBER 2022 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Johan Schoefs, Heidi Berx, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Christiaan Hex, Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, 
Jasper Goffin, Ria Moesen, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Verontschuldigd: 

 
Yves Croux, schepen 
Linda Verjans, Mieke Claesen, raadsleden 
 

 
Vanaf punt 12 is raadslid Alfons Capiot verontschuldigd. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u20 
 
In openbare vergadering 
 
01 Cultuur - GC Ter Kommen vzw - Begroting 2023 - Goedkeuring 
 
De begroting 2023 van GC Ter Kommen vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering d.d. 28 november 
2022 wordt unaniem goedgekeurd. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 79.270,00 EUR. 
 
 
02 Jeugd - Jeugdhuis X vzw - Begroting 2023 - Goedkeuring 
 
De begroting 2023 van Jeugdhuis X vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering d.d. 29 november 2022 
wordt unaniem goedgekeurd. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 5.000,00 EUR. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt of de gemeente Hoeselt een financiële tussenkomst voorziet in de organisatie van de 
jaarlijkse inleefreis. Betaalt het gemeentebestuur hier iets in? Of hoe zit dit eigenlijk juist in mekaar? Raadslid 
Fons Capiot weet dat er elk jaar ettelijke jongeren op reis gaan. Wat wordt hiervan betaald door de gemeente 
Hoeselt? Zijn dit altijd dezelfde jongeren of zijn dit steeds anderen? Hoe zit dat precies? Louter ter info. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat hij persoonlijk niet afgevaardigd is in de vzw Jeugdhuis X, maar hij 
denkt dat de gemeente Hoeselt daar inderdaad in tussenkomt. Misschien dat raadslid Christiaan Hex hier beter 
op kan antwoorden? Hij was immers wel aanwezig op de algemene vergadering... Burgemeester Werner Raskin 
meent te weten dat dit een jaarlijks initiatief is waarbij telkens andere jongeren worden uitgenodigd en dat dit 
betoelaagd wordt door het gemeentebestuur om daar dan samen iets van te maken. Hij verduidelijkt dat het gaat 
om een toelage van 1.000,00 EUR vanwege de gemeente Hoeselt. 
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03 Sport - Sport Hoeselt vzw - Begroting 2023 - Goedkeuring 
 
De begroting 2023 van Sport Hoeselt vzw zoals vastgesteld door de algemene vergadering d.d. 26 oktober 2022 
wordt unaniem goedgekeurd. De gemeentelijke werkingstoelage bedraagt 100.000,00 EUR. 
 
 
04 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke toelagen boekjaar 2022 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt volgende toelagen unaniem goed (boekjaar 2022): 
- Natuurvereniging Orchis vzw 1.667,00 EUR 
- Natuurpunt Zuidoost Limburg 2.083,00 EUR 
 
De jaarlijkse toelagen aan natuurverenigingen worden berekend conform het raadsbesluit van 23 december 2010 
houdende het 'reglement voor gemeentelijke toelagen aan natuurverenigingen'. In dat raadsbesluit is bepaald dat 
verenigingen activiteiten moeten ondernemen en daardoor punten kunnen verdienen. De activiteiten moeten 
voldoen aan bepaalde voorwaarden en er komen maximum 20 punten in aanmerking voor ondersteuning. Het in 
het budget voorziene bedrag wordt verdeeld onder de verenigingen in verhouding tot het aantal behaalde 
punten. Omdat, in tegenstelling tot andere jaren, slechts 2 van de 4 natuurverenigingen die actief zijn in Hoeselt 
een aanvraag tot het verkrijgen van een werkingstoelage hebben ingediend, wordt het in het lopende budget 
voorziene totaalbedrag van 7.500,00 EUR redelijkerwijze gehalveerd tot 3.750,00 EUR. 
 
 
05 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst (boekjaar 2023) 

- Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een dotatie van 913.645,00 EUR aan politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst unaniem goed. 
 
De gemeente Hoeselt maakt deel uit van de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst. Krachtens artikel 40 van de Wet 
op de Geïntegreerde Politiediensten (WGP) komt de begroting van een meergemeentezone ten laste van de 
verschillende gemeenten van de zone en de federale overheid. Wanneer de meergemeentezone niet over 
voldoende middelen beschikt om de uitgaven te dekken die voortkomen uit de vervulling van haar opdracht, 
wordt het verschil gedragen door de gemeenten die er deel van uitmaken. 
 
De politiebegroting dienstjaar 2022 van de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst werd goedgekeurd door de 
Politieraad in zitting van 21 december 2022. Uit deze goedgekeurde begroting blijkt dat de dotatie 2023 van de 
gemeente Hoeselt aan de politiezone 913.645,00 EUR bedraagt. 
 
 
06 Financiën (gemeente) - Vaststelling aangepast meerjarenplan 2020-2025 (2023) - Goedkeuring 
 
Conform de bepalingen van het Decreet Lokaal Bestuur, vormen de beleidsrapporten van de gemeente en het 
OCMW een geïntegreerd geheel. Elke entiteit behoudt evenwel zijn eigen bevoegdheden voor de vaststelling 
ervan. Zowel de gemeenteraad als de OCMW-raad moet eerst zijn eigen deel van het aangepast meerjarenplan 
vaststellen. Vervolgens kan de gemeenteraad het deel van het aangepast meerjarenplan dat de OCMW-raad 
heeft vastgesteld goedkeuren, waarmee het geïntegreerd aangepast meerjarenplan definitief is vastgesteld. 
 
Het aangepast meerjarenplan bestaat uit de volgende documenten die voorwerp uitmaken van een beslissing van 
de raad: een gewijzigde strategische nota, een aangepaste financiële nota, een aangepaste toelichting en een 
motivering van de wijzigingen. Bijkomend is een document samengesteld met achtergrondinformatie die nuttig is 
om het aangepast meerjarenplan te beoordelen. 
  
Het voorliggend meerjarenplan bevat bijsturingen voor het lopende boekjaar 2022 en voor de toekomstige 
boekjaren 2023 t.e.m. 2025. Het voorontwerp van het aangepast meerjarenplan 2020-2025 (2023) werd 
besproken in het managementteam op 29 november 2022 en toegelicht in de raadscommissie voor financiën op 
13 december 2022. 



  Verslag GR 29/12/2022  3/23 

 
Schema M2 toont aan dat het voorliggend aangepast meerjarenplan financieel in evenwicht is conform de 
voorwaarden van artikel 16 van het besluit van de Vlaamse regering inzake de beleids- en beheerscyclus (BBC). 
Schema M3 toont een overzicht van de kredieten voor enerzijds de gemeente Hoeselt en anderzijds het OCMW 
Hoeselt en is daarmee het enige wettelijke schema waar de kredieten voor beide entiteiten afzonderlijk zichtbaar 
zijn. 
  
De gemeenteraad keurt de vaststelling van zijn deel van het geïntegreerd aangepast meerjarenplan 2020-2025 
(2023) goed met 11 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Johan Schoefs, Heidi Berx, 
Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny Crommen en Ria Moesen), 7 stemmen 
tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper 
Goffin) en 0 onthoudingen. De saldi zijn als volgt: 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2020: 11.407.309 EUR 
autofinancieringsmarge 2020: 2.020.652 EUR 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2021: 12.392.450 EUR 
autofinancieringsmarge 2021: 2.068.146 EUR 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2022: 195.548 EUR 
autofinancieringsmarge 2022: 45.924 EUR 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2023: 538.743 EUR 
autofinancieringsmarge 2023: 36.045 EUR 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2024: 2.081 EUR 
autofinancieringsmarge 2024: - 248.862 EUR 
 
beschikbaar budgettair resultaat 2025: 701.906 EUR 
autofinancieringsmarge 2025: 19.075 EUR 
 
De gemeenteraad keurt ook het deel van het aangepast meerjarenplan 2020-2025 (2023) dat de OCMW-raad 
heeft vastgesteld in zitting van heden goed met 11 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, 
Johan Schoefs, Heidi Berx, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Liesbeth Werelds, Stanny Crommen en Ria 
Moesen), 7 stemmen tegen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, Christiaan Hex, Marc Bamps, Eddy 
Vandecaetsbeek en Jasper Goffin) en 0 onthoudingen en stelt daarmee het aangepast meerjarenplan definitief 
vast. 
  
De gemeenteraad neemt kennis van de verklarende ‘documentatie’ bij het aangepast meerjarenplan 2020-2025 
(2023). 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek bedankt burgemeester Werner Raskin voor de toelichting. Hij vond echter vooral 
de aanzet goed. Zoals ieder jaar wordt ook dit jaar het meerjarenplan bijgestuurd. Hij heeft evenwel de indruk dat 
er met de eerste versie van dit meerjarenplan - in 2020 - een vrij vet beest op tafel lag, maar dat het nu 
geëvolueerd is naar een eerder mager beestje. Het meerjarenplan is één zaak, maar de uitvoering ervan is volgens 
raadslid Eddy Vandecaetsbeek toch een klein beetje een andere zaak. Hij is van mening dat weliswaar ook het 
goede gezegd mag worden en dat is dat er voor de toekomst van de bejaarden werd gezorgd. Maar gezien dit een 
privé-initiatief is, vindt hij dat het bestuur die pluim helaas niet helemaal op haar hoed kan steken. Raadslid Eddy 
Vandecaetsbeek vindt verder de renovatie van de foyer van gemeenschapscentrum Ter Kommen een zeer fijn 
initiatief, maar betreurt het dat daarbij de kans niet werd genomen om het dak vol zonnepanelen te leggen. Dit 
zou goedkopere energie kunnen opleveren. Het containerpark zit waarschijnlijk aan het einde van haar zeer lange 
zwangerschap en zou misschien kunnen geboren worden in 2023. Hij hoopt het alleszins. Een eerste stukje 
sportpark zit volgens raadslid Eddy Vandecaetsbeek in hetzelfde schuitje. Dat wordt misschien volgend jaar ook 
wel een klein beetje zichtbaar. Daarentegen vindt hij het niet fijn dat één derde van de industriezone cadeau 
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werd gedaan aan 2 industriëlen. Ook werd de stekker voor een stukje uit een aantal rioleringsprojecten 
getrokken, zodat de gemeente Hoeselt waarschijnlijk duizenden, zo niet honderdduizenden euro’s subsidie mis 
zal lopen in de toekomst. En tot slot wil het gemeentebestuur nog één particulier een tennisacademie cadeau 
doen voor 1 miljoen euro. Verder was er ook veel uiterlijk vertoon in het voorstellen van projecten, zoals 
dorpsontwikkeling, het Mottepark, enz., maar - zo vermoedt raadslid Eddy Vandecaetsbeek - zitten die projecten 
nog heel diep in de kolen. Dit was een korte samenvatting van hoe hij de laatste jaren het bestuur en het beleid 
ervaren heeft. Hij vermoedt dat de andere collega’s wel dieper op bepaalde dingen zullen ingaan.  
 
Raadslid Marc Bamps richt zich tot de burgemeester en de schepenen en wijst erop dat hij - net zoals voorgaande 
jaren - eigenlijk terug komt tot dezelfde opmerkingen als voorheen. En hij benadrukt dat het niet alleen hún 
opmerkingen zijn, maar dat de opmerkingen in de nota van het managementteam hiermee overeenkomen en 
eigenlijk gelijklopend zijn. Hij geeft opnieuw aan dat de keuzes, die de meerderheid maakt, niet de hunne zijn. 
Jaarlijks keren dezelfde opmerkingen terug, die ook in de nota van het managementteam te lezen zijn. Hij haalt er 
een opmerking uit, die letterlijk vermeld staat in de nota, en citeert: ‘De huidige economische situatie met 
inflatie, energiecrisis en mogelijke recessie heeft de opmaak van de aanpassing van dit meerjarenplan zeker 
bemoeilijkt. Het spreekt voor zich dat de ramingen in zulke omstandigheden minder accuraat zijn. Al die 
onzekerheden zijn op zijn minst een verontrustende factor.’ Raadslid Marc Bamps benadrukt dat men niet mag 
vergeten dat alles waar hierover wordt gesproken immers geen vaststaande feiten zijn, maar ‘ramingen’. 
Zodoende kan je dus alles doen kloppen, als je wil. Wat bedoelt de fractie Best Groen dan als zij zegt dat zij 
andere keuzes zou maken? Raadslid Marc Bamps verduidelijkt dit. De ramingen die gemaakt zijn voor de 
verbouwingen aan het cultureel centrum Ter Kommen, voor de investeringen in het sportpark met de tennis en 
de voetbal, voor de inkomsten en uitgaven van de trajectcontroles,... zijn allemaal inschattingen die niet 
vaststaand zijn, maar die hier wel worden verteld alsof ze al gerealiseerd zijn. En wat er nog in die nota staat, is 
dat bijkomende leningen geen optie zijn gelet op de beperkte autofinancieringsmarge. Dus tot het jaar 2025 heeft 
dit gemeentebestuur alles opgesoupeerd in de ramingen die zij gemaakt heeft. Wat we dus zien - tussen nu en 
het einde van het meerjarenplan - is een verdubbeling van de uitstaande schuld. De uitstaande financiële schuld 
stijgt van 3,5 miljoen euro naar meer dan 8 miljoen euro in het jaar 2025. En dit zonder de garantie dat men ook 
maar één project volledig verwezenlijkt zal hebben. Wie heeft ooit gezegd geen fusie te willen aangaan met Bilzen 
omwille van de schulden? Dat was burgemeester Werner Raskin, toch? Wie weet, zal nu dezelfde vraag geopperd 
worden bij de stad Bilzen, de partner aan de andere kant. Raadslid Marc Bamps weet het niet. Maar volgens hem 
blijkt wel dat alles dus moet wijken voor enkele prestigeprojecten. Hij verduidelijkt dat de fractie Best Groen niet 
tegen het sportpark is. Dat mag niet mis begrepen worden. Zij zijn ook niet tegen een verbouwing van het 
cultureel centrum. Maar in financieel moeilijke tijden dient men voorrang te geven aan noodzakelijke 
investeringen en - in dit geval - bij voorrang aan de rioleringswerken. Raadslid Marc Bamps haalt aan dat 
burgemeester Werner Raskin wel zegt dat er rioleringswerken op stapel staan, maar dat hij niet spreekt van de 
2,9 miljoen euro aan rioleringsprojecten die geschrapt zijn. Dat zijn allemaal rioleringswerken waar een 
einddatum op zit en die uitgevoerd moeten worden. Er zullen nog bijkomende vragen door zijn collega’s worden 
voorgelegd die handelen over het sportpark, de trajectcontroles en nog een ander speciaal gevalletje. Hijzelf 
heeft dus nog wat vragen inzake de rioleringswerken. Er is dus 2,9 miljoen euro aan rioleringsprojecten geschrapt 
uit het meerjarenplan. Dat staat in de nota van het managementteam, dat is geen geheim. Maar hoe ziet dit 
bestuur die geschrapte projecten – dat zijn GIP-dossiers – dan nog uit te voeren? Bestaat er een risico om de 
bijhorende subsidies in deze dossiers mis te lopen als ze niet tijdig - tegen 2025-2026 - uitgevoerd zullen zijn? 
Want dat zijn de einddatums die daarop zitten... Men kan dat lezen in de beschikbare informatie. De nu reeds 
lopende projecten, zoals Romershoven en Schalkhoven - waar men nu mee bezig is - zullen óók onvermijdelijk 
leiden tot meerwerken. En als je kijkt naar het financieel meerjarenplan is de ruimte in de ramingen voor de 
volgende jaren 0,0 euro. Hoe gaat het bestuur die meerwerken betalen als er geen ruimte is? En misschien zijn er 
nog ongekende rioleringsdossiers die ook nog moeten gebeuren... Kan er een overzicht gegeven worden van alle 
rioleringswerken die er nog moeten gebeuren om aan die 95% rioleringsgraad te komen tegen het jaar 2027, 
zoals Europa dat vraagt?  
 
Schepen Bert Vertessen stelt voor alvast te antwoorden op de vragen over de rioleringswerken. Hij bevestigt dat 
er inderdaad een aantal projecten een beetje gefaseerd zijn en dat deze naar achter zijn geschoven. Dat gebeurde 
om louter financiële redenen, maar aan de andere kant ook omdat geweten is dat alle projecten ook wel wat 
vertraging hebben. Er is in samenspraak met Fluvius en Aquafin dan ook gekeken naar de tijdlijn. Wat is er 
eigenlijk realistisch? En daarom werden een aantal dossiers gesplitst over 2 jaar en/of doorgeschoven. Er zijn 
inderdaad een aantal dossiers gedefinieerd zo'n 7 à 8 jaar geleden. Het betreft voornamelijk de dossiers over de 
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rioleringswerken rond Werm. Dat zijn eigenlijk de grootste projecten, die schepen Bert Vertessen bewust naar 
achter geschoven heeft. En dat is ook hetgeen hij hier al een aantal keer heeft uitgelegd als het ging over de 
samenwerkingsovereenkomsten. Het hele tracé van komende van Beverst, over het Paneel, door Romershoven, 
het stuk dat al gedaan is in Schalkhoven en het komende project dat nu gepland is in Sint-Huibrechts-Hern 
vormen eigenlijk één grote koppeling met de wachtbekkens, met de buffering, met het oplossen van de 
wateroverlast. Schepen Bert Vertessen geeft aan dat dit alles prioriteit heeft gekregen en dat hij alle budgetten 
de afgelopen jaren op die dossiers heeft gezet. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat er nu wel 2,9 miljoen euro wordt geschrapt. Hij benadrukt dit uitdrukkelijk. Er 
wordt hier geschrapt. 
  
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat deze schrapping een aantal kleinere zijstraten - kleine projecten - betreft 
die erna terug opgepikt kunnen worden. En die projecten hebben nog altijd een deadline die langer loopt dan 
bijvoorbeeld het rioleringsproject in Werm. Hij vult aan dat uit navraag bij Fluvius blijkt dat Europa boetes kan 
opleggen vanaf het jaar 2027. Deze boetes worden niet rechtstreeks aan de betreffende gemeente opgelegd, 
maar wel aan het land België en dat wordt dan verdeeld over de deelstaten. Een eventuele boete zal dus 
uiteindelijk verder verdeeld moeten worden en er zal dan gekeken moeten worden hoe dat verder zijn gang zal 
gaan. Maar men heeft op dit moment geen idee of de boetes daadwerkelijk gaan worden opgelegd en wat de 
grootte van de boetes zal zijn. Fluvius maakt zich hierin bovendien enigszins sterk door het feit dat er in het 
verleden ook al een aantal dossiers van de Vlaamse Milieumaatschappij (VMM) verliepen na 10 jaar en dat de 
subsidies in principe wegvielen, maar dat die dossiers dan gewoon opnieuw zijn ingediend en gekoppeld werden 
aan een aantal andere projecten. Daar werd dan opnieuw een dossier van gemaakt. Schepen Bert Vertessen stelt 
vast dat er nu eenmaal ook niet méér gedaan kan worden dan wat financieel haalbaar is. Er was op voorhand 
trouwens geweten - en hij heeft dit ook kenbaar gemaakt toen de eerste keer het woordje ‘fusie’ of ‘fusiebonus’ 
hier op tafel werd gegooid - dat die fusiebonus nodig zou zijn, gezien deze exact het aantal miljoen euro was dat 
nodig zou zijn om alles klaar te hebben qua rioleringsprojecten en om de zuiveringsgraad van 96% te kunnen 
halen. 
 
Raadslid Marc Bamps merkt op dat schepen Bert Vertessen toch ook moet weten dat die bonus daar niet voor 
kan dienen. Die kan alleen gebruikt worden voor dossiers van vóór de beslissing tot fusie. Hij benadrukt dat het 
bestuur de fusiebonus daar dus niet voor zal kunnen gebruiken tenzij de stad Bilzen natuurlijk akkoord gaat om 
die bonus wel aan Hoeselt te geven om het werk dat er niet gedaan is dan wel te laten doen. Maar dat moet dan 
maar besproken worden... 
 
Schepen Bert Vertessen verduidelijkt dat die fusiebonus een kwijtschelding is van de schulden. Dus wat je daar 
nadien mee doet, heeft niets met die bonus te maken. Het is niet zo dat je een ‘sjakosch’ krijgt van 21 miljoen 
euro. Burgemeester Werner Raskin treedt schepen Bert Vertessen hierin bij en meent dat raadslid Marc Bamps 
het mis heeft. Het gaat over de leningen die men overneemt en niet over de investeringen. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat hij inzake de rioleringsprojecten een document heeft van 2 bladzijden 
waarvan de meeste werken niet uitgevoerd zijn. Deze werken zitten in de planning, maar er is nog niets gekend 
over de kostprijs, er is nog niets gekend over de uitvoering,... Nochtans zal een groot deel ervan nodig zijn om de 
Demer en de Mombeek zuiver te krijgen. Hoe gaat het gemeentebestuur dit aanpakken? Dus buiten die 2,9 
miljoen euro en nog heel wat andere dossiers zijn er nóg dossiers die in de planning staan. Hij noemt ze 
vervolgens op: Tongersesteenweg, Sint-Annastraat, Nederstraat, Daalstraat, Brandbriefkruisstraat, Bilzerstraat, 
Sitsingenstraat, Leeuwerikstraat, Sint-Hubertusstraat, Schalkhovenstraat, Lindenhofstraat, Hartveldstraat, 
Buckenslindestraat. Dat zijn allemaal dossiers die ook nog moeten uitgevoerd worden. 
 
Schepen Bert Vertessen geeft aan dat dat allemaal dossiers zijn die bewust naar achter zijn geschoven. Dat zijn 
eigenlijk ‘flutstraatjes’. Hij excuseert zich aan degenen die er wonen, maar dit zijn eigenlijk heel kleine straatjes 
met maar een paar woningen. Uiteindelijk gaat de impact naar de natuur toe daar zeer beperkt zijn. Hij heeft 
voorrang gegeven aan de trajecten waar het meeste lozingen zijn. 
 
Raadslid Marc Bamps komt tussen en merkt op dat dat net de dossiers zijn die wel veel impact gaan hebben, want 
die komen uit in de Demer en de Mombeek. 
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Schepen Bert Vertessen antwoordt dat alles uiteindelijk in de Demer uitkomt. Zo komt alles wat in Hoeselt 
centrum gebeurt ook rechtstreeks in de Demer uit en daar ligt ook geen gescheiden stelsel. Hoeselt centrum is 
wel gerioleerd, maar uiteindelijk is de vervuilingslast van Hoeselt centrum soms groter dan die van de projecten 
die ondertussen al zijn aangepakt. Schepen Bert Vertessen legt uit dat er ook een verschil is tussen een 
rioleringsgraad van 96% hebben - wat heel mooi is als je dat haalt - of Hoeselt dat aan amper 72% zit, maar elk 
project dat wordt gedaan wel goed doet. Dat laatste betekent dat eigenlijk alles afgekoppeld wordt en ervoor 
wordt gezorgd dat alles gescheiden wordt. Dit is eigenlijk vooruitstrevend naar de toekomst toe. 
 
Raadslid Marc Bamps herhaalt en benadrukt dat dit bestuur met dit meerjarenplan qua rioleringsprojecten niets 
meer zal kunnen doen. De theorie is volgens hem perfect, maar er wordt hier geschrapt. Er wordt niets extra 
meer uitgevoerd. Er wordt geschrapt in de plannen. 
 
Burgemeester Werner Raskin komt tussen door te stellen dat er ongeveer 11 miljoen euro aan investeringen zijn 
en er hiervan meer dan 7 miljoen euro naar rioleringen gaat. Het is voor hem duidelijk dat het bestuur daarin heel 
indrukwekkend bezig is en dat het ook voor het milieu niet onbelangrijk is dat het water wordt gezuiverd. Hij 
vraagt vervolgens of raadslid Marc Bamps gemeenten kent die al alles in orde hebben. Burgemeester Werner 
Raskin haalt daarbij Bilzen aan als voorbeeld. Zij hebben inderdaad een hoge aansluitingsgraad. Maar hoeveel 
echte realisaties van afkoppelingsprojecten zijn er daar? In Hoeselt is men bijna in alle deelgemeenten bezig. Hij is 
van mening dat Hoeselt een gemeente is die binnenkort overal nieuwe riolering zal hebben die al is afgekoppeld. 
En hij vult verder aan dat men niet meer kan investeren dan men kan lenen. Hoeselt zit boven tegen met de 
leningen, zoals raadslid Marc Bamps trouwens ook al aangaf. 
 
Volgens raadslid Marc Bamps zit men boven tegen met de leningen omdat het bestuur andere keuzes maakt. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de keuzes heel doelbewust worden gemaakt. Hij merkt op dat 
raadslid Marc Bamps het al een half uur heeft over meer rioleringsaanleg, maar dat er wel degelijk al meer dan 7 
miljoen euro van de 11 miljoen euro aan investeringen in de rioleringen wordt gestoken. Hij is van mening dat je 
niet alleen maar geld in de rioleringen kunt steken. Dit bestuur wil ook investeren in de bevolking, in ontspanning, 
in andere dingen. Het bestuur maakt zijn keuze en anderen maken een andere keuze. En straks zal hierover 
gestemd worden. 
 
Raadslid Marc Bamps geeft aan dat burgemeester Werner Raskin alles 3 keer telt. Wat voorbij is, is voorbij. Die 
investering van 7,7 miljoen euro is voorbij. Daar moet men niet meer op terug komen. 
 
Raadslid Jasper Goffin wil benadrukken dat hij het toch wel frappant vindt dat het schepencollege hier zegt dat de 
Europese regelgeving er niet toe doet. Minister Zuhal Demir voorziet extra geld o.a. via de 'blue deal’. Er wordt op 
Vlaams niveau heel veel extra geld voorzien met Europese subsidies en hier in de gemeente Hoeselt wordt er 
gewoon 2,9 miljoen euro geschrapt. Raadslid Jasper Goffin is eigenlijk toch wel eens benieuwd wat de minister 
over zo'n beslissing zal zeggen. Hij vindt het onwaarschijnlijk dat de bevoegde minister - van dezelfde partij als 
schepen Bert Vertessen - iets compleet tegenovergesteld zegt dan dat dit bestuur hier op de gemeenteraad. Hij 
benadrukt dat in het jaar 2027 alles gerealiseerd moet zijn. Hij is van mening dat men dan nu hiermee al moet 
beginnen, anders gaat men het nooit halen. En dat terwijl dit bestuur eigenlijk nu al zegt dat ze het niet gaat 
halen. Hij haalt aan dat schepen Bert Vertessen zelfs zegt dat de Europese regelgeving er niet toe doet en sterker 
nog dat Fluvius akkoord gaat met het feit dat hij zegt dat het er niet toe doet. Hij vindt dit hele straffe uitspraken 
die hier gedaan worden op de gemeenteraad. 
 
Schepen Bert Vertessen noemt dit bullshit. Dit gaat gewoon niet. En hij geeft aan dat hij al 10 jaar geleden heeft 
gezegd dat het niet haalbaar is. 
 
Raadslid Jasper Goffin noteert dat schepen Bert Vertessen uitdrukkelijk zegt dat het niet haalbaar is. Hij betwist 
echter dat het niet haalbaar zou zijn. Hij hoort immers heel andere signalen op andere niveaus. Hij meent dat dit 
bestuur hier gewoon naar eigen goeddunken beslist om zich totaal niets aan te trekken van de Europese 
regelgeving en gewoon zijn eigen zin doet. 
 
Schepen Bert Vertessen benadrukt dat dat niet zijn woorden zijn, maar die van raadslid Jasper Goffin. 
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Raadslid Jasper Goffin antwoordt dat schepen Bert Vertessen dat zojuist nochtans zelf heeft gezegd. Hij heeft 
gezegd dat het zijn beslissingen zijn, hij doet het zo en hij houdt op geen enkele manier rekening met de Europese 
regels. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt het woord en geeft aan graag over te gaan naar een volgend punt. Hij haalt aan dat 
burgemeester Werner Raskin zonet zei dat er een investeringsbudget is van 11 miljoen euro en dat er 7,3 miljoen 
euro naar de rioleringsprojecten gaat. Waar gaat de 5.930.000 EUR voor het sportpark dan nog te halen zijn? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het gaat over het geheel en dat er nu ook al bijkomende leningen 
zijn. Het is zelfs meer dan 11 miljoen euro. Hij bevestigt dat dat project inderdaad ongeveer 5 miljoen euro kost. 
En dan nog niet te vergeten dat er ook nog aanpassingswerken zullen gebeuren aan het cultureel centrum. Hij 
neemt aan dat dit ook al bij het bedrag gerekend was dat raadslid Christiaan Hex aanhaalde. 
 
Raadslid Christiaan Hex verduidelijkt dat hij het alleen over het sportpark heeft. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat dat klopt. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt of de vermelde 11 miljoen euro dan niet klopt. Dat is het eerdere bedrag waarover 
burgemeester Werner Raskin het had. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dat het inderdaad zelfs nog meer is. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt vervolgens of het bestuur eigenlijk een idee heeft wat het totale prijskaartje gaat 
zijn van het project sportpark. Hij vraagt of iemand dat weet. 
 
Burgemeester Werner Raskin verwijst hiervoor naar de begroting. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt opnieuw hoeveel het is. Hij heeft het nagekeken en kent het bedrag, maar weet 
het schepencollege of iemand van het schepencollege dit? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat dit project 7.080.268,05 EUR zal kosten. 
 
Raadslid Christiaan Hex bevestigt dat dat klopt. Hij geeft aan dat hem opvalt bij die cijfers dat er reeds 37.500 EUR 
is uitgegeven aan advocatenbureaus en dat er nog zo'n 30.000 EUR geraamd wordt de komende jaren. Dat brengt 
het totaal op ongeveer 70.000 EUR aan advocaatkosten voor één project, enkel het project sportpark voor de 
gemeente Hoeselt. Hij vindt dat best een groot bedrag. Voor welke diensten wordt dat bedrag betaald? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er inderdaad advocaatkosten in de begroting zijn opgenomen en 
wijst erop dat er hier raadsleden zijn die graag klachten indienen. Vandaar dat er moet gezorgd worden dat alle 
dossiers in orde zijn. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat er ook een juridisch adviseur aangeworven had kunnen worden, maar deze 
zou nog een stuk meer kosten en dat op jaarbasis. Dus werd er nu gewoon gehandeld naar het project en heeft 
het bestuur zich laten begeleiden door een juridisch advieskantoor. Als deze fase voorbij is, dan stopt dat ook 
weer. In de stad Bilzen heeft men bij elke vergadering een juridisch adviseur die erbij zit. Dat kan de gemeente 
Hoeselt ook doen als raadslid Christiaan Hex dat zou willen, maar dat kost nog een stuk meer. 
 
Raadslid Christiaan Hex zegt dat het maar een vaststelling is en herhaalt dat hij het een groot bedrag vindt. Hij 
vroeg zich af waarvoor die 70.000 EUR diende. Dit ook omdat hij begin oktober burgemeester Werner Raskin in 
het nieuws hoorde zeggen dat de gemeente Hoeselt in financiële problemen zit en dat een aantal zaken toch 
noodgedwongen geschrapt moesten worden. Desalniettemin is hier dus wel nog geld voor. Daarnaast viel het 
raadslid Christiaan Hex op dat in de exploitatiekosten voor datzelfde project nog twee uitgaven zijn opgenomen. 
Dat gaat dan over een subsidie voor enerzijds Projectzone West en anderzijds Projectzone X allebei gespreid over 
de komende 20 jaar. Welke verenigingen gaan zich settelen op die zones? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt hierop dat Projectzone West het tennisverhaal is. 
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Raadslid Christiaan Hex vraagt wat dan de bedoeling is met Projectzone X? 
 
Burgemeester Werner Raskin vult aan dat er naast Projectzone West nog ruimte over is en dat er nog een oproep 
gaat komen om die ruimte in te vullen. Er is effectief nog een groot gedeelte dat kan bebouwd worden en 
Projectzone X is dus die ruimte. Dat kan gaan van bijvoorbeeld atletiek tot rugby. Er moet afgewacht worden 
welke mensen nog bereid zijn om dat verder in te vullen. 
 
Raadslid Christiaan Hex hoort dat er voor Projectzone X dus nog niets bepaald is. Hij heeft zich nochtans laten 
vertellen dat het wel degelijk om een atletiekclub zou gaan en hij hoorde burgemeester Werner Raskin ook net 
zeggen dat dat een optie zou zijn. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft toe dat er inderdaad al een vraag vanuit die hoek is gekomen. 
 
Het valt raadslid Christiaan Hex op dat er voor zowel Projectzone X als voor Projectzone West een jaarlijkse 
subsidie wordt uitgetrokken. Voor Projectzone West - voor de tennis - gaat dat om 50.000 EUR per jaar 
gedurende 20 jaar en voor Projectzone X - hij stelt voor het nu de atletiekclub te noemen - is dat 70.000 EUR per 
jaar. Als hij dan kijkt naar de gemeentelijke vzw’s - de vzw Sport krijgt jaarlijks 100.000 EUR, de vzw Jeugd 5.000 
EUR en de jeugdverenigingen een paar 1.000 EUR - dan vindt hij die subsidiebedragen toch wel grote bedragen. 
En zeker als hij het verhaal hoort van de vzw die in Hoeselt centrum de chirolokalen uitbaat. Zij hebben onlangs 
aan de gemeente Hoeselt gevraagd om de verhuurprijs aan de gemeente op te trekken omdat zij de 
verwarmingskosten niet betaald krijgen waarop het gemeentebestuur geantwoord heeft dat het geld op is. En dat 
terwijl het hier gaat over 20 jaar met in totaal 1 miljoen euro voor Projectzone West en 1,4 miljoen euro voor 
Projectzone X. Voor raadslid Christiaan Hex ruikt dat een beetje naar vriendjespolitiek en daarom zou hij graag 
willen weten wie van het schepencollege er een connectie of goede band heeft met de kandidaten voor die 
zogenaamde Projectzone West en Projectzone X. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt hierop dat in Bilzen de tennis een subsidie krijgt van 100.000 EUR gedurende 
10 jaar. Dat is dus hetzelfde bedrag dat er in Hoeselt wordt voorzien voor de tennis, voor Projectzone West. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt of Hoeselt dan ook evenveel pleinen krijgt. 
 
Schepen Johan Schoefs gaat verder en zegt dat het RUP Sportpark een project is dat toch al lang op tafel ligt. De 
keuze is gemaakt om hier een sportpark te voorzien en er is een marktbevraging geweest. Dus iedereen heeft de 
kans gekregen.  
 
Raadslid Christiaan Hex herhaalt dat zijn vraag was wie binnen het schepencollege een goede connectie, een 
goede band heeft met de kandidaten voor die projecten. Hij verduidelijkt dat hij niet wil vergelijken met de stad 
Bilzen, maar dat hij kijkt naar andere vzw’s en andere clubs binnen de gemeente Hoeselt die men een subsidie 
geeft. Dit zijn bedragen die dat los overstijgen. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt hierop dat er geen enkele connectie is. Hij wijst raadslid Christiaan Hex 
erop dat ook hij weet wat gemeenschapscentrum Ter Kommen kost, dat hij ook weet wat sport kost, dat hij weet 
wat de jaarlijkse werkingskosten zijn en dat hij als burgemeester daarom verdorie blij is dat er privépersonen 
kunnen worden gevonden om dat in de plaats van het gemeentebestuur te doen. Hij stelt voor de rekening eens 
te maken als de gemeente Hoeselt dit zelf zou moeten bouwen en afbetalen en zelf zou moeten uitbaten. Hij 
vraagt daarbij te denken aan personeelskosten, onderhoudskosten, verwarmingskosten,… Die zijn echt niet meer 
goedkoop. En dan geeft hij aan heel blij te zijn dat men een aantal verenigingen wat kan geven, of het nu 50.000 
EUR, 70.000 EUR of 20.000 EUR per jaar is. Hij vindt het fantastisch zo te kunnen samenwerken en hij stelt vast 
dat het niet enkel in Hoeselt onbetaalbaar is geworden om zulke infrastructuur te zetten. Als er dan verenigingen 
zijn die de verantwoordelijkheid willen nemen en het gemeentebestuur kan daarin een beetje bijdragen, dan 
komt het nog miljoenen goedkoper uit dan wanneer de gemeente het zelf moet doen. En bovendien kan er dan 
gegarandeerd worden dat de prijzen aangepast zijn aan de prijzen van de gemeente Hoeselt. Plus bijkomend 
stellen de uitbaters nog eens lokalen aan de gemeente ter beschikking. Hij vindt dan men dan toch tevreden mag 
zijn. 
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Raadslid Christiaan Hex vraagt op basis van welke parameters die bedragen dan bepaald werden, die 50.000 EUR 
en die 70.000 EUR. Met de natte vinger of...? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat er is gekeken naar wat er nodig is en dat er is gekeken naar het 
voorbeeld van de stad Bilzen. Bilzen doet dit ook op dezelfde manier. En het maakt niet uit of die club nu in Bilzen 
of in Hoeselt ligt, binnenkort ligt die toch in de fusiestad. Maar het is wel zo dat die clubs gelijkaardig zijn, 
dezelfde noden hebben en dezelfde bedragen nodig hebben.  
 
Raadslid Christiaan Hex herhaalt vervolgens zijn vraag. Op basis van welke parameters zijn die bedragen bepaald? 
 
Burgemeester Werner Raskin stelt dat er een marktbevraging is georganiseerd en dat het gemeentebestuur heeft 
voorgesteld om 50.000 EUR te willen geven aan degene die daar iets voor kan neerzetten. Er zijn bovendien ook 
clubs die minder inkomsten hebben of die geen financiële inkomsten hebben. Ook die clubs zal men proberen 
naar hier te halen en kansen te geven, want er zijn sportclubs met veel inkomsten, er zijn clubs met bijna geen 
inkomsten. En dat zijn ook sportclubs. 
 
Schepen Johan Schoefs voegt hieraan toe dat wat het subsidiebedrag van Projectzone West betreft - en dit is ook 
opgenomen in het RUP - er aan degene die daar terecht zal komen ook gevraagd is om te kijken naar bvb. dans en 
andere gelijkaardige sporten omdat hier een heel grote vraag naar is en de huidige spiegelzaal in sportcentrum 
Ter Kommen te klein is. Men gaat in functie daarvan een extra ruimte voorzien en daar gaat dat bedrag ook 
grotendeels naartoe gaan. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt zich af of men de tennis dan eigenlijk subsidieert voor haar persoonlijke 
bouwwerken. Of ziet hij dat verkeerd? 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat de tennis gaat inspelen op de vraag zodat de gemeente Hoeselt deze 
infrastructuur niet zelf moet bouwen en dit - zoals burgemeester Werner Raskin ook al aanhaalde - ook niet zelf 
moet exploiteren. Hij vindt dat de gemeente Hoeselt daar een goede zaak mee doet. 
 
Raadslid Christiaan Hex concludeert en benadrukt dat dat miljoen euro op 20 jaar voor de tennis dan ook zal 
dienen om hun bouwwerken te bekostigen. Toch? 
 
Schepen Johan Schoefs beaamt dat dit inderdaad - net zoals in Bilzen - zo zal gebeuren, maar met dat verschil dat 
het in Bilzen enkel om tennis gaat en er in Hoeselt wordt gesproken over een multifunctionele ruimte. 
 
Raadslid Jasper Goffin merkt op dat er hier nogal veel wordt verwezen naar Bilzen, maar vraagt of het in Bilzen 
ook een particuliere uitbater is. Is dat daar ook een privé-uitbater? Een particulier? Eén persoon? 
 
Schepen Johan Schoefs bevestigt dit. Het is niet de stad Bilzen die de tennis in Bilzen uitbaat. 
 
Raadslid Jasper Goffin erkent dat het niet de stad Bilzen is. Het is volgens hem een samenwerking van een 7-tal 
investeerders, zo denkt hij. 
 
Burgemeester Werner Raskin vermoedt dat het daar ook een vzw is zoals hier in Hoeselt. Schepen Johan Schoefs 
weet niet precies wie daar dan allemaal in zit. 
 
Raadslid Serge Voncken vraagt vervolgens of er dan ook evenveel tennisvelden in Hoeselt als in Bilzen komen. 
 
Schepen Johan Schoefs antwoordt dat dat ten gepaste tijde zal gecommuniceerd worden en dat het niet aan hem 
is om hierover te beslissen. 
 
Raadslid Christiaan Hex haalt vervolgens nog aan dat hem is opgevallen dat het verschil tussen Projectzone West - 
de tennis, die 1 miljoen euro subsidie krijgt - en Projectzone X - de atletiekclub naar alle waarschijnlijkheid, die 1,4 
miljoen euro subsidie krijgt - toevallig 400.000 EUR méér subsidie is op die 20 jaar voor de atletiekclub dan voor 
de tennis en dat dat toevallig dan ook het bedrag is dat werd ingeschreven voor de aankoop van het stuk grond in 
de Bruggestraat. Dat zal dan puur toeval zijn? Of ziet hij dat verkeerd? 
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Raadslid Christiaan Hex noemt de manier waarop er blijkbaar compromissen gesloten moeten worden in het 
schepencollege vrij pijnlijk. Hij stelt dat de Hoeselaar daar alweer de dupe van is, want dit gaat weer een pak geld 
kosten. Als men alles bij elkaar telt zal dat project richting de 10 miljoen euro gaan en dat is toch echt aardig veel 
geld voor een gemeente die 2 maanden geleden nog in financiële problemen zat. Er worden wel erg makkelijk 
bedragen bij ingeschreven. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt ten tweede male dat de gemeente Hoeselt niet alleen in die situatie was. 
Hij benadrukt dat hij duidelijk heeft gezegd dat alle gemeenten zwaar hebben moeten bezuinigen. Alle 
gemeenten waren geschrokken van de meeruitgaven. Alle gemeenten hebben dezelfde problemen gehad. Hij 
heeft enkel - zoals altijd - gezegd zoals het echt zat, maar het was dus niet alleen bij de gemeente Hoeselt zo. 
Goddank is er dan wat financiële steun gekomen vanuit de Vlaamse overheid en goddank zijn de cijfers aangepast 
vanuit de Vlaamse overheid, want anders waren er zware problemen geweest en dat geldt voor alle Limburgse, 
voor alle Vlaamse gemeenten. De gemeente Hoeselt is daarop geen uitzondering. 
 
Raadslid Serge Voncken denkt wel nog marge te zien. Volgens hem moet dit schepencollege gewoon harder 
werken. Hij geeft aan dat hij nog eens op dezelfde nagel gaat kloppen als tijdens eerdere gemeenteraden. Hij ziet 
- met uitzondering van de 500.000 EUR die schepen Bert Vertessen heeft binnengehaald voor de heraanleg van 
het Kioskplein en de subsidies die er automatisch komen bij rioleringsprojecten - niets van subsidies staan in het 
meerjarenplan. Altijd opnieuw moeten er advocatenbureaus of andere studiebureaus worden ingehuurd. Dit 
bestuur spreekt van investeringen van 7 miljoen euro plus een sportpark, maar weet nog altijd niet welke 
mogelijke subsidies er naar de gemeente Hoeselt zouden kunnen komen. Want er moet eerst nog een 
studiebureau mee bezig zijn... En eigenlijk weet men totaal van niets. Hij vindt het heel zielig om op die manier te 
moeten werken. Men heeft hier een looppiste aangelegd voor een kleine 200.000 EUR waarvoor er geen 
subsidies zijn aangevraagd. Ook voor de vernieuwing van Ter Kommen zijn er geen subsidies aangevraagd. Hij is 
van mening dat het schepencollege gewoon geen enkele moeite doet. Voor de Kluis van Vrijhern hoort hij 
burgemeester Werner Raskin zeggen - om zich alvast in te dekken, want hij weet eigenlijk van niks - dat er iets 
met subsidies gedaan zal worden. Raadslid Serge Voncken roept de burgemeester en schepenen op om alsjeblieft 
toch een beetje moeite te doen en zich te informeren. Hij benadrukt dat dat toch net hun job is. Alles wat in dit 
meerjarenplan staat, moet door de belastingbetaler, door de Hoeselaar, betaald worden. Hij vraagt dan ook om 
dat een beetje te ontlasten en de marge via mogelijke subsidies te gebruiken om meer te kunnen doen. Hoe 
denkt dit schepencollege dat andere steden en gemeenten waar er meer gebeurt dat anders doen? Hij is van 
mening dat dat komt omdat die gemeenten meer subsidies binnenhalen, omdat die harder werken. En dat moet 
hier in Hoeselt vanuit dit schepencollege ook gebeuren. De gemeente Hoeselt heeft een kleine administratie, 
maar als dit schepencollege iets meer moeite zou doen, zouden er nog heel veel mogelijkheden zijn, aldus 
raadslid Serge Voncken. 
 
Schepen Johan Schoefs geeft aan dat wat het sportpark betreft er een dossier zal worden ingediend bij Sport 
Vlaanderen. Hij weet dat indien er enkel voor de voetbal subsidie zou aangevraagd worden, er bovenlokaal niets 
te rapen zou zijn. Daarom zal het geclusterd worden samen met het verhaal van Projectzone West. Er zal een 
subsidiedossier ingediend worden bij Sport Vlaanderen en van zodra er geweten is welke subsidie het wordt, zal 
dat aan de gemeenteraad meegedeeld worden. En wat het cultureel centrum betreft, wijst schepen Johan 
Schoefs erop - zoals eerder al vermeld - dat de gemeente Hoeselt een gemeenschapscentrum heeft en géén 
cultureel centrum waar het bovenlokale niveau in zou bijspringen. Hij roept op om daar toch een beetje eerlijk in 
te zijn. 
 
Raadslid Serge Voncken wijst erop om dan toch maar eens te kijken naar wat er boven de deur hangt. Het is wel 
een cultureel centrum. Het is geen cultuurcentrum. 
 
Schepen Johan Schoefs herhaalt en benadrukt dat het geen cultureel centrum is, maar een 
gemeenschapscentrum. Het is niet omdat er een programmatie van een cultureel centrum is, dat het ook een 
cultureel centrum is. Het is een gemeenschapscentrum. 
 
Raadslid Serge Voncken denkt dat schepen Johan Schoefs de termen een beetje verward. Het is een 
gemeenschapscentrum inderdaad, maar dit is ook een cultureel centrum. Dit zijn gebouwen, dit is infrastructuur 



  Verslag GR 29/12/2022  11/23 

waar cultuur gebeurt. Het is geen cultuurcentrum inderdaad, daar heeft schepen Johan Schoefs gelijk in, maar dat 
woord heeft schepen Johan Schoefs ook nog niet gebruikt. 
 
Schepen Vertessen voegt hieraan toe dat hij het jammer vindt dat het woord voetbal hier vanavond nog niet is 
gevallen. Er gaat 3,2 miljoen euro naar de voetbal. En dat vindt men allemaal heel logisch dat een gemeente dat 
betaalt. Het blijft blijkbaar nog altijd Koning Voetbal. Dat een privé-investeerder en een vzw eventueel wil 
investeren in andere zones en dat er 1.400.000 EUR voor die clubs aan de kant wordt gelegd, terwijl de 
investering in die 2 infrastructuren toch gemakkelijk bijna 6 miljoen zal bedragen, vindt hij toch wel 
bewonderenswaardig. Die vzw’s nemen het op zich om met eigenlijk een kleine subsidie grote projecten neer te 
zetten, terwijl een voetbalclub 3,2 miljoen euro zomaar in de schoot krijgt geworpen omdat het blijkbaar nog 
altijd logisch is dat een gemeente of een stad dit doet. 
 
Raadslid Serge Voncken stelt dat als men destijds Alt-Hoeselt VV de middelen had gegeven er voor veel minder 
geld een op-en-top infrastructuur was geweest. Dan had men een topclub, maar nu is die opgedoekt door dit 
gemeentebestuur. 
 
Raadslid Marc Bamps wijst schepen Bert Vertessen erop dat er wel een verschil is tussen een vereniging en een 
vzw. Een vereniging die louter steunt op vrijwilligers - zoals de voetbal - verdient ondersteuning. Maar als het 
vzw’s zijn waar de onderliggende mensen hun inkomen uit halen, dan raadt hij burgemeester Werner Raskin aan 
om te beginnen met ontwikkeling van de handelszone en tegen àlle ondernemers die daar een halletje willen 
neerzetten te zeggen dat zij 50.000 EUR subsidie gedurende 20 jaar krijgen. Dat moet men dan ook maar doen, 
als liberalen. 
 
Schepen Johan Schoefs vraagt of de hele bevolking dan ook gebruik zal kunnen maken van de infrastructuur die 
daar gebouwd wordt. Hij noemt dit flauwe praat van raadslid Marc Bamps. Wat voor zever is dit eigenlijk? 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt vervolgens hoeveel euro het gemeentebestuur verwacht te verdienen aan de 
trajectcontroles de komende 3 jaar. Hij verduidelijkt dat het hem gaat om de opbrengsten, dus niet wat er binnen 
gaat komen, maar wat eraan verdiend zal worden. 
 
Schepen Johan Schoefs geeft aan dat hij niets meer zal zeggen. Hij is - naar eigen zeggen - uitgepraat. 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt op de vraag van raadslid Christiaan Hex dat dit berekend is. Er is bekeken 
wat de mogelijkheden zijn, maar het is niet de bedoeling om er heel veel aan te verdienen. En wat eraan verdiend 
wordt, zal terug in veiligheid gestoken worden. 
 
Raadslid Christiaan Hex geeft aan dat hij het antwoord dan wel zelf zal geven. Het gaat om een bedrag van 
695.000 EUR. Dat is wat het gemeentebestuur gaat verdienen. 
 
Burgemeester Werner Raskin bevestigt dit, maar vermeldt dat het om een raming gaat. 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt vervolgens op dat burgemeester Werner Raskin in zijn kerstboodschap zei dat de 
gemeente Hoeselt in het jaar 2023 financieel in evenwicht zal zijn en dat dat ook de komende jaren van het 
meerjarenplan het geval zal zijn en zal blijven. Wel, het financieel evenwicht in het jaar 2025 vertaalt zich in een 
positief saldo van 701.000 EUR, zo stelt raadslid Christiaan Hex. Dat geeft ten aanzien van de verdiensten uit de 
trajectcontroles dus ongeveer een speling van 5.000 EUR. Het is dus vrij precair of de inkomsten van de 
trajectcontroles er effectief zullen zijn. Dus de mate waarin het meerjarenplan in evenwicht zal zijn, gaat heel erg 
afhangen van het feit of die boetes - het aantal dat gaat moeten binnen komen of dat is ingeschreven - ook 
effectief gaat binnen komen, want er is maar een speling van pakweg 6.000 EUR. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het niet zo drastisch bekeken moet worden. Als er minder boetes 
binnen komen, zijn er ook minder onkosten. Nu, de onkosten zullen altijd iets hoger zijn dan de boetes mochten 
er minder boetes binnen komen, maar dat blijft ongeveer gelijklopend en zo'n groot bedrag gaat dat niet zijn. Dat 
moet je op die manier bekijken. Bovendien heeft het schepencollege dit niet zelf geraamd. Dit is op vraag van het 
schepencollege gebeurd door medewerkers waarbij verschillende denkpistes onderzocht zijn. De stad Bilzen heeft 
dat ook zo gedaan. En burgemeester Werner Raskin hoort daar dat er momenteel zelfs meer inkomsten zijn dan 
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voorzien. Hijzelf hoopt op minder inkomsten dan geraamd, want dat zou betekenen dat er in Hoeselt heel veilig 
gereden wordt. 
 
Raadslid Christiaan Hex zou de Hoeseltse inwoners willen aanraden om zich zeker niet te laten flitsen, maar hij 
stelt vast dat dit gemeentebestuur wel een probleem heeft als niemand zich laat flitsen. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt nogmaals heel blij te zullen zijn als er geen snelheidsovertredingen 
gemaakt worden. 
 
Raadslid Christiaan Hex zou in de plaats van burgemeester Werner Raskin toch niet zo blij zijn mocht niemand nog 
een snelheidsovertreding begaan gelet op de geraamde opbrengsten in het meerjarenplan. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat hij daar wel heel blij mee zou zijn. En in het meerjarenplan kan dit 
dan opgelost worden met een begrotingswijziging. 
 
Raadslid Christiaan Hex vraagt vervolgens waarvoor dat geld dan gebruikt zal worden. Hij kon dat niet terug 
vinden in het meerjarenplan. Hij làs wel in de krant dat het gebruikt zou worden voor fietspaden, maar hij vond 
hierover niets terug in het meerjarenplan. 
 
Burgemeester Werner Raskin vermeldt dán te zullen bekijken wat die inkomsten precies zijn en deze vervolgens 
te besteden aan veiligheid op de wegen in het algemeen. 
 
Raadslid Serge Voncken werpt op dat die redenering van burgemeester Werner Raskin niet klopt. Raadslid 
Christiaan Hex deelt dat standpunt en voegt eraan toe dat de uitgaven waar burgemeester Werner Raskin naar 
verwijst niet staan ingeschreven in het meerjarenplan. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt hierop dat er moet afgewacht worden wat de inkomsten zullen zijn. Hij 
wijst raadslid Christiaan Hex erop dat hijzelf toch heeft gezegd wat de inkomsten zullen zijn. 
 
Raadslid Christiaan Hex benadrukt en legt uit dat de inkomsten van de trajectcontroles nu - volgens dit 
meerjarenplan - al nodig zullen zijn om aan een evenwicht te komen in het jaar 2025. Dus er gaat geen euro meer 
zijn om in een fietspad te steken. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt de inkomsten uit de trajectcontroles echt niet nodig te hebben, want als 
er minder bestuurders geflitst worden zullen er ook minder onkosten zijn. Er wordt per overtreding betaald. Als er 
minder overtredingen zijn, heeft de gemeente Hoeselt ook minder uitgaven. 
 
Raadslid Christiaan Hex werpt opnieuw op dat er op die manier toch geen evenwicht kan zijn en dat de 
gemeentelijke kas dan in de problemen komt. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt opnieuw dat er bij minder overtredingen ook minder uitgaven zullen zijn. 
 
Raadslid Christiaan Hex wijst er vervolgens op dat burgemeester Werner Raskin ook heeft gezegd dat er een 
financieel evenwicht zal bekomen worden zonder ook maar 1 EUR belastingverhoging. Op dit moment, zoals het 
in dit meerjarenplan is ingeschreven, zit er - zijn inziens - wel een verdoken belastingverhoging in en dat om de 
simpele reden dat dit geld echt nodig is om de projecten van het gemeentebestuur te realiseren. Als er nu voor 
gekozen zou worden - hij noemt het een andere redenering - om dat geld niet in te schrijven, maar alles wat er 
vervolgens toch binnen komt hoe dan ook naar preventieve verkeersveiligheid, veilige bushaltes, veilige 
schoolomgevingen, enz. te laten gaan -  zoals raadslid Marc Bamps al vaak heeft aangehaald - dan krijgt de 
bevolking daar ook iets voor terug. Nu is dit voor raadslid Christiaan Hex gewoon een belastingverhoging om 
ervoor te zorgen dat het project Sportpark kan gerealiseerd worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat iedereen natuurlijk zijn eigen zienswijze heeft. Dit bestuur kijkt naar 
de veiligheid. En er is vandaag geen enkele gemeente die dat niet doet. Hij benadrukt dat dit geen 
belastingverhoging is, want de bestuurder bepaalt zelf of hij te hard wil rijden of niet. De verantwoordelijkheid ligt 
dus bij de burger zelf. Burgemeester Werner Raskin vermeldt dat hijzelf al 2 boetes heeft gekregen via de 
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trajectcontrole in Rijkhoven. Hij zegt dus zelf een zondaar te zijn. Als de mensen geen belastingverhoging - zoals 
raadslid Christiaan Hex het noemt - willen, dan moeten ze gewoon rustig rijden en dan is Hoeselt meteen ook 
veilig. 
 
Raadslid Jasper Goffin vindt dat er wel veel over veiligheid wordt gesproken, maar hij vindt hier eerlijk gezegd 
niets van terug in de begroting. Hij stelt alleen maar vast dat er 1.270.000 EUR aan inkomsten uit de 
trajectcontroles wordt begroot in het tweede jaar na de opstart van die trajectcontroles. Er zijn 10.000 inwoners 
in Hoeselt dus dat komt neer op 127 EUR per inwoner. Als hij dan de berekening maakt voor een gezin van vier 
dan betekent dat dat gezin 500 EUR per jaar moet betalen aan trajectcontroles. 
 
Volgens burgemeester Werner Raskin klopt dat totaal niet.  
 
Raadslid Jasper Goffin denkt te weten wat burgemeester Werner Raskin nu gaat zeggen. Hij zal zeggen dat het 
‘externen’ zullen zijn die de overtredingen maken. Raadslid Jasper Goffin betwist die zienswijze. Als je zou gaan 
kijken naar de passage op die trajecten, zal je - volgens hem - zien dat er misschien 1 op 20 'externen' een 
overtreding zullen maken. Hij vervolgt dat dit bestuur er dus voor kiest om de begroting te laten kloppen op 
kosten van de Hoeselaren en dat men gaat zeggen dat dat voor de veiligheid is. Maar dat is niet voor de 
veiligheid! Hij vraagt of er heel grote borden ‘Opgepast trajectcontrole’ gezet zullen worden. Als men dát zou 
doen, is hij er volledig mee akkoord. Als je heel duidelijk maakt aan de mensen dat ze daar traag moeten rijden, 
dan is het inderdaad voor de veiligheid. In dat geval worden de Hoeselaren niet beboet. De mensen worden erop 
gewezen. Maar wat er nu zal gebeuren - volgens raadslid Jasper Goffin - is dat er een heel klein bordje wordt 
opgehangen en dat het bestuur ervan uit gaat dat 1,2 miljoen euro inkomsten worden ontvangen.  
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat de wettelijk vereiste borden er al hangen. Er zijn volgens hem ook 
gemeenten die die borden niet hangen. De gemeente Hoeselt zal deze borden wél hangen. En er zal ook nog heel 
veel in HoeseltMagGezien over gelezen kunnen worden. Het gemeentebestuur zal er alles aan doen om de 
bestuurders te waarschuwen. Hij is ervan overtuigd dat de mensen nu al veel kalmer rijden en dat iedereen, tegen 
dat het zo ver is, zal weten dat hij een proces-verbaal zal krijgen als hij te hard rijdt. 
 
Volgens raadslid Jasper Goffin zullen de mensen het weten als het proces-verbaal in de brievenbus zit. Hij vraagt 
of er effectief grote borden opgehangen zullen worden met ‘Opgepast trajectcontrole’. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt hierop dat die er al hangen. Hij herhaalt dat hij merkt dat de mensen nu 
al rustiger rijden. De mensen weten er al van. Ze kennen de trajectcontroles al van in andere gemeenten zoals 
Bilzen en Genk. En dat is wat het gemeentebestuur wil. Hij wil eigenlijk geen enkele euro hebben via een proces-
verbaal, van wie dan ook. Als iedereen veilig rijdt in de gemeente Hoeselt dan is het bestuur heel blij en zal men 
dat verlies wel opvangen door een begrotingswijziging, want er zijn dan ook veel minder uitgaven. 
 
Raadslid Jasper Goffin komt tot de conclusie dat deze begroting dan niet klopt. Hij vraagt waarom die verdiensten 
dan in de begroting zijn gezet. Het wordt hier wel allemaal gezegd en uitgelegd, maar in de begroting staat 
volledig het tegenovergestelde. 
 
Burgemeester Werner Raskin beweert dat dit wettelijk erin moet gezet worden. Dit moet wettelijk zo. 
 
Raadslid Jasper Goffin stelt vast dat men er dan maar 1,2 miljoen euro heeft in gezet. Dat gaat om 500 EUR per 
gezin. Dat is absurd. Dat is puur om de begroting te doen kloppen. 
 
Burgemeester Werner Raskin weet dat het in deze de bedoeling van de oppositie is om dit te laten overkomen als 
een soort van belastingheffing. Dat is larie en apekool. 
 
Raadslid Jasper Goffin vraagt aan burgemeester Werner Raskin om dat dan te bewijzen. 
 
Raadslid Serge Voncken wenst nog iets toe te voegen, want hij denkt dat burgemeester Werner Raskin het niet 
snapt. Hij wil nog een laatste poging ondernemen. De uitgaven inzake trajectcontroles over die 3 jaar worden 
geraamd op 1.805.000 EUR. Er wordt gezegd dat er bij minder overtredingen ook veel minder uitgaven zijn. Dat 
klopt. De uitgaven van 1.805.000 EUR verminderen dan ook. Maar er worden ook voor 2,5 miljoen euro 
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inkomsten verwacht. Het is toch logisch dat er dan een winst geraamd wordt van bijna 700.000 EUR. Als de 
inkomsten zakken, dalen ook de uitgaven, maar de winst zakt dan toch ook? Dat snapt toch iedereen? Hij vindt 
dat dit geen visie is, maar gewoon cijfers om de begroting te laten kloppen. Als men consequent zou zijn, dan zou 
er - volgens raadslid Serge Voncken - in het meerjarenplan een bepaald bedrag voor bijvoorbeeld fietspaden 
moeten staan. En als dan achteraf - op het einde van het jaar - zou blijken dat dit niet uitgevoerd werd, dan zou 
men dit kunnen toewijzen aan het feit dat er ook veel minder geflitst werd. Het geld dat voorzien was, is er niet. 
En dan zou de redenering hierachter kloppen. Maar nu klopt deze redenering niet, want de geraamde inkomsten 
van de trajectcontroles worden gebruikt om de begroting sluitend te krijgen. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt hierop dat als er ook nog een investering in fietspaden voorzien had 
moeten worden in het meerjarenplan en de mensen zouden rijden zoals ze moeten rijden, dan zou er pas een gat 
in de begroting zijn. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan blij te zijn dat hij hier zo vaak gehoord heeft dat men de gemeente Hoeselt met de 
stad Bilzen vergelijkt en dat men dit wil doen in de positieve zin, maar hij wenst toch de verschillen met Bilzen aan 
te tonen. Vooreerst heeft hij de indruk dat wanneer het in Brussel regent, het in Hoeselt niet druppelt, maar wel 
stormt. Hij verklaart zich nader... Raadslid Fons Capiot stelt dat iedereen heeft gezien hoe premier De Croo - na de 
opmerking van de partij N-VA, allicht goed gekend bij voorzitter Jordi Boulet - staatssecretaris De Bleeker heeft 
weggestuurd omdat zij objectief in de begroting schreef wat erin moest staan, maar geen accijnsinkomsten. En 
dan werd ze maar wandelen gestuurd... Premier De Croo heeft natuurlijk zijn begroting láten kloppen met zijn 
accijnsinkomsten, maar in de gemeente Hoeselt gebeurt dat nog 10 keer erger. Op een relatief kleine begroting in 
vergelijking met Bilzen - dat is vandaag nog niet opgemerkt - stelt raadslid Fons Capiot vast dat er 815.000 EUR 
aan inkomsten worden voorzien uit de verkoop van bouwgronden aan de Bergstraat, het huidige voetbalveld. Hij 
is van mening dat iedereen in deze gemeenteraad weet - alle raadsleden weten - dat dàt niet kan. Het sportpark is 
nog niet klaar, maar men gaat nu al het voetbalveld verkopen in de vorm van bouwplaatsen om toch maar de 
begroting te doen kloppen. 815.000 EUR! Dat is een begroting doèn kloppen, zonder meer. Raadslid Fons Capiot 
verwijst vervolgens naar de trajectcontroles, waar op deze gemeenteraad al zoveel over gesproken werd. Maar 
wat is daar het grote verschil met de stad Bilzen? In het Hoeseltse meerjarenplan staat in het eerste jaar 700.000 
EUR aan opbrengsten, dan in een volgend jaar nog een keer meer dan 1 miljoen euro en dan nog een keer 
700.000 EUR. Maar wat is het verschil met Bilzen? Wel, in de stad Bilzen is men met alles qua trajectcontroles in 
orde. Raadslid Fons Capiot werpt op dat de gemeente Hoeselt - zoals dat de traditie is - nog met niks in orde is. Hij 
bedoelt daarmee dat dit gemeentebestuur op dit moment nog altijd niet in staat is gebleken om daarvoor een 
GAS-reglement op te maken. Dat is er nog niet. De gemeente Hoeselt heeft nog altijd geen goedkeuring van de 
Dienst voor Inschrijvingen van Voertuigen (DIV). De gemeente Hoeselt heeft ook nog altijd geen handtekening van 
de Data Protection Officer (DPO) en er moeten nog afspraken gemaakt worden met stad Bilzen. En hij las vandaag 
in de krant dat dit allemaal zou moeten gebeurd zijn tegen 1 maart 2023. Gisteren hoorde hij bovendien op TV 
Limburg dat het schepencollege het zelfs nog niet eens is over waar een ‘stomme paal’ precies moet staan. Hij 
vertelt dat één lid van het schepencollege zei: ‘hij staat op privé domein’ en ’s anderendaags zegt een andere: ‘hij 
staat op openbaar domein’. Als er zelfs daarover al geen akkoord kan verkregen worden binnen het 
schepencollege, hoe gaat al de rest dan tegen 1 maart 2023 in orde geraken? Dus die boetes uit trajectcontroles… 
vergeet die maar tegen 1 maart 2023, aldus raadslid Fons Capiot. 
 
Vervolgens stelt raadslid Fons Capiot vast dat er in dit meerjarenplan inkomsten ter waarde van 8.000 EUR uit een 
leegstandsbelasting voorzien worden. Hij wil aan al degenen die straks hun hand gaan opsteken om dit 
meerjarenplan - waarin deze leegstandsbelasting is opgenomen - mee goed te keuren, meedelen dat er 1.200 
EUR leegstandsbelasting van zijn advocatenkantoor in die 8.000 EUR is opgenomen. Een advocatenkantoor dat al 
40 jaar bestaat zonder dat er ooit leegstandsbelasting moest betaald worden. Hij weet niet waarom deze 
leegstandsbelasting geheven wordt, maar hij neemt aan dat hij dadelijk de reden wel zal vernemen. Raadslid Fons 
Capiot benadrukt dat er in fiscale aangelegenheden nog altijd een gelijkheidsbeginsel bestaat. Hebben alle 
dokters op de Tongersesteenweg ook een leegstandsbelasting gekregen? Dit kan niet, zo oppert hij, omdat er dan 
meer dan 8.000 EUR leegstandsbelasting zou zijn. Hebben alle banken in Hoeselt centrum ook een 
leegstandsbelasting gekregen? Dit kan niet, zo stelt hij, want dan zou het totale bedrag van de 
leegstandsbelasting nog veel hoger zijn. Heeft het politiebureau de leegstandsbelasting gekregen? Hij ziet het 
verschil tussen deze partijen niet. Waarom moet hij - plotseling - een leegstandsbelasting betalen? Hij vraagt of 
dit misschien zo is omdat hij hier in de oppositie zit en niet zal zwijgen voor meneer de burgemeester. Raadslid 
Fons Capiot vraagt vervolgens om het volgende heel goed te onthouden, want één zaak wil hij héél duidelijk 
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zeggen: Een raadslid kan géén censuur worden opgelegd. Dan mag men 100 klachten indienen bij de minister van 
Binnenlands Bestuur en 100 klachten bij de gouverneur. Een tuchtprocedure - dat zou men zelf moeten weten - is 
alleen maar mogelijk tegen de burgemeester, tegen de schepenen en tegen de voorzitter van de gemeenteraad. 
Maar dat is niet mogelijk tegen een raadslid. Hij zal dan ook politiek correct blijven oppositie voeren. 
 
En dan wenst raadslid Fons Capiot nog in te gaan op het sportpark. Eén jaar geleden - exact een jaar geleden - 
tijdens de bespreking van de begroting, heeft hij gevraagd hoe het zat met dat sportpark. En toen is hem 
meegedeeld dat er de maand nadien een hele uitleg gegeven ging worden. Maar het werd vervolgens nog een 
maand later enzoverder... Om een lang verhaal kort te maken - zo geeft hij aan - heeft de gemeenteraad 
uiteindelijk vorige maand 2 voetbalveldjes goedgekeurd. En dat is het. Voor de rest niks. Nougatbollen... Het gaat 
dan om 2 voetbalveldjes vlak langs mekaar waar hij zich nog steeds vragen bij stelt en waar heel wat mensen van 
de Hoeseltse voetbal - zo hoort hij althans - toch niet helemaal tevreden mee zijn. Maar goed, wat hoort hij dan 
vandaag? Voor de rest weet dit gemeentebestuur nog niet goed wat men op dat sportpark gaat zetten, want er is 
nog ruimte vrij. Men noemt dat dan ‘Project X’. Het gemeentebestuur weet dus nog niet hoe men het sportpark 
gaat invullen, maar tegelijkertijd voorziet het wel 400.000 EUR voor de aankoop van de tennisvelden van TC Jus 
In, recreatiezone in Romershoven. Dit bestuur krijgt het ene dus niet ingevuld, maar voorziet toch al 400.000 EUR 
om de tennisvelden van TC Jus In aan te kopen. En dan heeft raadslid Fons Capiot eens naar dat ruimtelijk 
uitvoeringsplan (RUP) in Romershoven gekeken. Wat gaat het schepencollege daar mee aanvangen? Want 
volgens dat ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP) kan daar alleen maar tennis doorgaan. Blijkbaar weet het 
schepencollege dit niet. Hij benadrukt dat er alleen en uitsluitend tennis mag doorgaan. Raadslid Fons Capiot 
vindt het natuurlijk straf dat het gemeentebestuur daar nu mee geconfronteerd wordt. Hij oppert dat hij 
waarschijnlijk ook best niet vraagt of het gemeentebestuur al een bodemattest heeft aangevraagd voor deze 
percelen, als het die grond wenst te kopen. Alsook dat hij best niet vraagt of het gemeentebestuur al een 
asbestattest heeft aangevraagd als het die gronden daar gaat kopen. Maar in het schepencollege zit dan ook 
niemand van Romershoven die juist weet wat daar allemaal in de ondergrond zit, toch? Niemand die dat heeft 
meegemaakt? Hij begrijpt dat heel goed... En wat is het verschil met de stad Bilzen wat de tennis betreft? 
Raadslid Fons Capiot vertelt hij dat de stad Bilzen geen hypotheek heeft gegeven. Dat is iets dat het 
gemeentebestuur van Hoeselt wel wil gaan geven op die gronden van de gemeente Hoeselt. Dit wordt dus een Jef 
Cleeren overeenkomst genoemd, net zoals in Sint-Truiden. Maar raadslid Fons Capiot stelt vast dat de minister 
van Binnenlands Bestuur verscherpt toezicht uitoefent waar er een CD&V-burgemeester is, maar daar waar het - 
zijn inziens - 100 keer erger is - in Hoeselt - gebeurt er niks. Hij stelt zich grote vragen bij de overeenkomst die het 
schepencollege hieromtrent wil maken. Men wil namelijk voor een periode van 20 jaar een bedrag van 50.000 
EUR per jaar aan subsidies vastleggen voor de tennis. Hij vraagt wat er gaat gebeuren als er een faillissement 
tussen komt. Iedereen spreekt hier nu immers alleen maar de hele tijd van een' vereniging'. Hij denkt te weten 
dat er nog een nieuwe vennootschap zal opgericht worden dewelke dat zal gaan uitbaten. En hij oppert dat het 
schepencollege dit ook maar al te goed weet. En waarom dit gebeurt? Raadslid Fons Capiot stelt dat daar geen 
tekening bij gemaakt moet worden. Enfin, anderzijds wil raadslid Fons Capiot hier niet over door blijven gaan en 
daarover blijven jammeren en doen. Als hij iets aanklaagt, wil hij ook een oplossing bieden. Wat als het 
gemeentebestuur eventjes haar gezond verstand zou gebruiken en met het oog op de nakende fusie een keer zou 
zeggen dat het die tennis en die atletiek vergeet en er in de plaats allemaal voetbalvelden legt? Hij stelt dat er dan 
met Bilzen onderhandeld kan worden, dat er dan akkoorden met Bilzen gemaakt kunnen worden om de hele 
jeugd van Bilzen en Hoeselt in Hoeselt te laten voetballen. Dan heeft Hoeselt iets aan te bieden. Dan kan er ook 
een G-voetbalveld - voetbal voor personen met een handicap - gemaakt worden met aangepaste kleedkamers. Hij 
wijst verder op de mogelijkheid om een damesvoetbalploeg aan te trekken en merkt op dat hij vorige 
gemeenteraad al heeft aangehaald dat er in Hoeselt 2 voetbalinternationals bij de nationale damesploeg zijn. 
Maar dat gebeurt allemaal niet. Hij vraagt het schepencollege dan ook uitdrukkelijk om zijn gezond verstand te 
gebruiken en daar 8 of 10 voetbalvelden te maken. Hij roept op om er iets uniek van te maken zodat de gemeente 
Hoeselt met de stad Bilzen kan gaan praten. Hij vraagt om tennisclub TC Jus In op zijn huidige locatie te laten. 
Daar is een ruimtelijke goedkeuring voor in Romershoven en die club ligt daar - naar zijn oordeel - zeer goed. 
Raadslid Fons Capiot stelt niet in te zien waarom die club daar weg zou moeten. Hij herhaalt en benadrukt zijn 
voorstel om ervoor te zorgen dat Hoeselt iets te bieden heeft zodat het ook iets aangeboden krijgt. 
 
En tot slot stelt raadslid Fons Capiot dat hij genoodzaakt is te zeggen dat het personeel van de gemeente Hoeselt 
bij hem komt morren. Ze zullen dat niet doen bij de meerderheid en hij vindt het ook normaal dat men zijn beklag 
komt doen bij de oppositie. De laatste tijd groeit bij het personeel - vooral met het oog op de fusie met de stad 
Bilzen - de vrees om tweederangspersoneel te worden, aldus raadslid Fons Capiot. Hij heeft naar de grieven van 



  Verslag GR 29/12/2022  16/23 

het personeel geluisterd en is van mening dat daar toch rekening mee gehouden moet worden. Hij merkt op dat 
je bij een fusie geen opslorping moet hebben, maar dat je een echte fusie moet hebben. En dat moet ook zo zijn 
bij een fusie tussen een stad en een gemeente. Raadslid Fons Capiot zegt dat hij er alle begrip voor heeft dat de 
stad Bilzen groter is dan de gemeente Hoeselt. En hij heeft er geen enkel probleem mee dat daar rekening mee 
gehouden moet worden. Maar dit betekent ook dat het gemeentebestuur van Hoeselt toch ook wel enkele 
leidinggevenden vanuit Hoeselt moet gepositioneerd krijgen in dat nieuwe fusieverhaal. Hij vergelijkt het met wat 
het gemeenebestuur gedaan heeft in de jaren ‘90 toen de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst is opgericht. In de 
gemeente Hoeselt was er toen ocharme één hoofdveldwachter en één veldwachter. Maar bij de fusie zijn ze wel 
allebei commissaris geworden. En wat komt het Hoeseltse personeel hem nu vertellen? De gemeente Hoeselt 
heeft al 5 jaar geen bibliothecaris meer. Raadslid Fons Capiot oppert dat de bibliothecaris van Bilzen dan 
natuurlijk de bibliothecaris zal worden in de nieuwe fusiestad. Er is al jaren geen milieuambtenaar meer in de 
gemeente Hoeselt. Dat zal een makkelijke aangelegenheid worden voor de stad Bilzen. Hij heeft er in se ook niets 
op tegen, maar merkt op dat er in Hoeselt ook geen mobiliteitsambtenaar is. Dus... En dan had raadslid Fons 
Capiot - heel eerlijk zo zegt hij - stiekem gehoopt dat dé hoofdfunctie misschien wel eens naar Hoeselt zou 
kunnen komen gezien de huidige algemeen directeur van de stad Bilzen weg gaat. Hij stelt echter vast dat er een 
transitiemanager is aangeworven. Hij geeft aan niet te weten wie de algemeen directeur van de nieuwe fusiestad 
zal zijn, maar heeft er stilaan wel zijn twijfels over. Raadslid Fons Capiot vertelt dat het Hoeseltse personeel - ook 
de medewerkers van de diensten Cultuur en Sport bijvoorbeeld - zich een beetje in de hoek geduwd voelt. En hij 
vindt dit niet gezond. Hij benadrukt dat het de taak is van het schepencollege om te onderhandelen met de stad 
Bilzen. Hij herhaalt dat hij er alle begrip voor heeft dat Bilzen 3 of zelfs 4 keer zo groot is als Hoeselt en dat hier 
rekening mee gehouden moet worden, maar hij vindt dat er toch ook iets aan het personeel van de gemeente 
Hoeselt moet toekomen. Het Hoeseltse personeel - raadslid Fons Capiot zegt in hun naam te spreken - vreest dat 
het niets zal krijgen en overal bij geschoven gaat worden. Hij vraagt het schepencollege dan ook uitdrukkelijk om 
te luisteren naar hun bekommernissen en dit mee te nemen naar een volgende onderhandeling met de stad 
Bilzen. Hij benadrukt dat hij altijd vóór de fusie met de stad Bilzen is geweest - en dat kan niet iedereen in deze 
gemeenteraad zeggen - maar hij vindt dat de fusie op een serieuze en eerlijke manier moet aangepakt worden in 
alle openheid en dat dat zeker het geval moet zijn wat het personeel betreft.  
 
En als allerlaatste wenst raadslid Fons Capiot het gemeentebestuur toch 'proficiat' te wensen met de begroting. 
De gemeente Hoeselt staat nog altijd op nummer één met de hoogste aanslagvoet personenbelasting van heel 
België. Die bedraagt in Hoeselt 8,5%. Dus 'proficiat' met de aanvullende personenbelasting. De gemeente Hoeselt 
moet toch ergens op kop staan, niet? Hij begrijpt dat de belastingen niet kunnen verlaagd worden, maar 
allereerste staan in de rangschikking? Dat is toch een kunst, aldus raadslid Fons Capiot. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan maar op één zaak te zullen antwoorden, nl. de bekommernis inzake het 
personeel. Burgemeester Werner Raskin vertelt dat iedereen intussen wel weet dat hij en raadslid Fons Capiot 
niet echt vrienden zijn, maar hij deelt in deze zijn bekommernis wel. Hij geeft aan dat het gemeentebestuur deze 
bekommernis aan het bekijken is en dat de personen die daar de verantwoordelijkheid voor gaan nemen, zeker 
zullen kijken dat de juiste mensen op de juiste plaats terecht komen. En de personeelsleden die zich daar zorgen 
om maken, komen ook tot bij hem, zo geeft burgemeester Werner Raskin aan. Hij heeft er alle vertrouwen in dat 
de algemeen directeurs en de transitiemanager hun werk zullen doen, hun job aankunnen en dat ze dat juist gaan 
doen. Op 10 januari 2023 is er een gemeenschappelijke beleidscommissie van beide gemeenteraden betreffende 
de fusie. En tijdens die commissie zal er zeker op de dagorde komen hoe men in het kader van de fusie met de 
personeelsleden bezig is, alsook wat men hier al voor gedaan heeft. Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat 
er immers al heel veel voor gedaan is. Hij vertelt dat de verschillende diensten van Bilzen en Hoeselt al zijn 
samengekomen en ook de diensthoofden hebben al met mekaar contact opgenomen. Er wordt dus echt niet zo 
maar over glad ijs gegaan. Hij beklemtoont dat het op een eerlijke, deftige manier en met wederzijds respect 
wordt gedaan. Burgemeester Werner Raskin licht toe dat er ook aan de personeelsleden gevraagd wordt of ze 
nog interesse hebben, hoe ze het verder zien en of ze er nog tegenaan willen gaan als diensthoofd. Hij onderlijnt 
dat hier serieus werk wordt in gestoken, want hij weet inderdaad ook dat het in mekaar schakelen van personeel 
bij een fusie, het moeilijkste is van alles. De politiek wijst zijn eigen uit, maar in het in elkaar schuiven van het 
personeel wordt heel veel aandacht gestoken. Hij is er zeker van dat dit tot een goed einde gaat komen. 
Burgemeester Werner Raskin is hiervan overtuigd en heeft er vertrouwen in. 
 
Raadslid Fons Capiot antwoordt burgemeester Werner Raskin dat hij daar niet het minste vertrouwen in heeft 
omwille van het feit dat hier vandaag de begroting is voorgesteld en dat daarin voor het personeel alleen maar 



  Verslag GR 29/12/2022  17/23 

indexatie is voorzien. Hij benadrukt dat er in die begroting niks is voorzien voor een milieuambtenaar, een 
bibliothecaris of een mobiliteitsambtenaar. En er is ook totaal niks voorzien voor loonsverhogingen of 
bevorderingen. Raadslid Fons Capiot stelt vast - dat wordt hem althans door het personeel verteld - dat men in de 
stad Bilzen volop met bevorderingen en dergelijke bezig is. Hij weet niet of die informatie heel juist is, maar hij 
neemt aan dat hem de waarheid wordt verteld. Hij beklemtoont dat hier bij het gemeentebestuur van Hoeselt 
niets gebeurt op dat vlak. En het zijn met name de topfuncties waar raadslid Fons Capiot toch graag een klein 
beetje de verhouding 1/4 de  versus 3/4de  evenwicht zou willen zien bij de fusie tussen Hoeselt en Bilzen. En méér 
niet... Hij vraagt niet méér te krijgen, maar ook niet minder. 
 
Voorzitter Jordi Boulet vraagt of er nog verdere vragen zijn of dat de bespreking van het meerjarenplan 2020-
2025 hiermee mag worden afgerond. Dat laatste blijkt het geval te zijn. Hij is van mening dat dit agendapunt ruim 
besproken werd en geeft vervolgens het slotwoord aan burgemeester Werner Raskin. 
 
Burgemeester Werner Raskin wilt in zijn pleidooi graag de wijziging van het meerjarenplan 2020-2025 verdedigen. 
Hij erkent in eerste instantie dat de oppositie zijn rol heeft te spelen, net zoals dat ook voor de meerderheid 
geldt. Hij stelt dat de oppositie alles negatiever ziet en dat zij deze rol natuurlijk ook moeten spelen omdat er 
anders geen oppositie is. De oppositie houdt de meerderheid ook wakker op die manier. Dat is nu eenmaal de rol 
van de oppositie. Maar hij wil benadrukken dat het gemeentebestuur ook in onzekere tijden moet durven 
besturen. En ondanks deze moeilijke financiële tijden - voor alle gemeenten en gezinnen - en de weinige 
financiële hulp van de Vlaamse overheid kan hij de Hoeseltse bevolking garanderen dat de gemeente Hoeselt de 
komende jaren financieel in evenwicht is en blijft. Dit bovendien met amper 630,00 EUR schuld per inwoner tegen 
het jaar 2025. En - eigenlijk - dit al kunnen waarmaken is voor burgemeester Werner Raskin al een kerst- en 
nieuwjaarsgeschenk voor de Hoeseltse inwoners. Als burgemeester, bevoegd voor financiën en begroting, zegt 
Werner Raskin fier te zijn op zijn schepenen en op de raadsleden van de meerderheid omdat ze dit - in deze nooit 
eerder geziene omstandigheden - kunnen waarmaken. Hij geeft aan dat de gemeente Hoeselt een financieel 
gezonde, verloofde bruid is voor de ‘trouw' die de aanstaande fusie is. De gemeente Hoeselt is klaar en hij hoopt 
dat voor de stad Bilzen hetzelfde geldt, nl. dat hun begroting ook in evenwicht zal zijn.  
 
Burgemeester Werner Raskin legt uit dat dit gewijzigde meerjarenplan ervoor zorgt dat de gemeente Hoeselt kan 
functioneren zoals het hoort. Hij benadrukt dat alle bestaande en voorziene belastingtarieven behouden blijven 
en dat er dus geen enkele belastingverhoging gaat zijn ondanks de toch drastische vermindering van inkomsten. 
Hij wijst erop dat hij bij zijn toelichting alle meeruitgaven en minderinkomsten heeft opgenoemd. Elke schepen en 
hijzelf zal de handen vol hebben om uit te voeren wat voorzien is in dit meerjarenplan met de budgetten die 
voorzien zijn om dit te realiseren. Hij wijst erop er veel gelden gaan naar milieugerelateerde aangelegenheden 
zoals bijvoorbeeld de miljoenen euro’s die geïnvesteerd zullen worden in de waterzuivering. En wat dat betreft 
vindt burgemeester Werner Raskin dat het gemeentebestuur de knop eigenlijk ook moet omdraaien en moet 
streven naar een ecologisch en economisch beleid dat gezondheid en welvaart brengt voor iedere generatie, ook 
voor onze kinderen. Hierdoor zullen er ook heel veel jobs gecreëerd worden. 
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat dit gemeentebestuur het goed doet, maar wat goed is kan natuurlijk 
nog altijd beter. Hij meent dat zowel de meerderheid als de oppositie hiernaar streeft. Daarbij is geen enkele 
politieker perfect, ook hijzelf niet. En het is dan ook zijn grote wens dat het komende jaar - en zeker met zicht op 
de fusie - de persoonlijke meningen een beetje kunnen bezinken en soms herzien kunnen worden in het belang 
van de Hoeseltse inwoners. Er wacht de gemeente Hoeselt dan ook een nieuwe grote stap in de samenwerking 
met de stad Bilzen en een stap vooruit voor een betere toekomst voor zowel de Hoeseltse als de Bilzerse inwoner.  
 
Tot slot dankt burgemeester Werner Raskin namens het bestuur Caroline Brouns, financieel directeur. Hij vertelt 
dat zij eerst enorme grote inspanningen heeft gedaan om een eerste ontwerp van het meerjarenplan 2020-2025 
op te maken waarna het bericht binnenkwam dat de gemeente Hoeselt toch meer financiële middelen zou krijgen 
dan eerst voorzien. De financieel directeur werkt niet alleen dag en nacht, maar hij denkt nu zelfs dat ze definitief 
in het gemeentehuis woont, zo vertelt hij.  
 
Burgemeester Werner Raskin maakt vervolgens zijn wensen van gezondheid over aan iedereen die van goede wil 
is. Hij legt daarbij de nadruk op het sociale gegeven, want het OCMW wordt soms al te makkelijk vergeten terwijl 
er vanuit het OCMW Hoeselt heel veel mensen gesteund worden. Dit mag niet onderschat worden. En hij 
benadrukt nogmaals dat dit gewijzigd meerjarenplan een milieubewust meerjarenplan 2020-2025 is. Een 
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meerjarenplan 2020-2025 zonder ook maar énige belastingverhoging met indrukwekkende investeringen ten 
voordele van de Hoeseltse inwoners. Het gemeentebestuur had hier niet meer van kunnen maken dan hetgeen 
het gedaan heeft. Het bestuur heeft haar uiterste best gedaan. Hij denkt dat het belangrijkste is dat de gemeente 
Hoeselt naar een fusie gaat vanuit een financieel evenwicht. 
 
 
07 Omgeving - Verkoop van 3 loten wegoverschot langs de Leurestraat - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de verkoop van de wegoverschotten gekend als deel van 4 B 7 C2 of lot 1b, 2b en 3b van 
bijgevoegd verdelingsplan d.d. 15-07-2022 met een oppervlakte van 83 m² aan dhr. A. Voets en mevr. M. 
Lindelauf unaniem goed en dit tegen de schattingsprijs van 581,00 EUR. 
 
Dhr. A. Voets en mevr. M. Lindelauf, eigenaars van de percelen Hoeselt, 4de afdeling sectie B 3 M, 6 A en 6 E 
wensen het deel gemeentelijk wegoverschot voor hun percelen gelegen langs de Leurestraat aan te kopen. Het 
wegoverschot is decennia geleden ontstaan door de verlegging van de Leurestraat. Het is dan ook aangewezen de 
percelen aan de betrokkenen te verkopen zodoende dat ze terug grenzen aan het openbaar domein. 
 
 
08 Mobiliteit - Gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer in het kader van de invoering van 

snelheidszones - Aanpassing reglement - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad heft het gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer, zoals goedgekeurd door de 
gemeenteraad van 24 juni 2021, op en keurt het aangepast gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer in 
het kader van de invoering van snelheidszones unaniem goed. 
 
Gezien de invoering van trajectcontroles is het nodig om de snelheid binnen een aantal trajecten te verlagen van 
70km/u naar een zone 50. Het betreft een verlaging van de toegelaten snelheid in 5 straten, met name de Nieuwe 
Baan, Lindekapelstraat, Kleistraat, Nederstraat en Industrielaan. Tevens zal in de Schalkhovenstraat de bebouwde 
kom uitgebreid worden. 
 
 
09 Mobiliteit - Gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer in het kader van de invoering van een 

snelheidsbeperking van 70km/u - Aanpassing gemeenteraadsbesluit van 25 januari 2018 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de aanpassing van het gemeentelijk aanvullend reglement op het verkeer d.d. 25 januari 
2018 in het kader van de invoering van een snelheidsbeperking van 70 km/u unaniem goed. 
 
De wijzigingen betreffen een opheffing van de snelheidsbeperking van 70 km/u in de Nieuwe Baan, de Kleistraat, 
de Nederstraat, de Lindekapelstraat en de Industrielaan. 
 
 
10 Secretariaat (gemeente) - Fusie Bilzen-Hoeselt - Beheersovereenkomst in het kader van 

personeelsuitwisseling - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de beheersovereenkomst tussen de gemeente en het OCMW Hoeselt en de stad en het 
OCMW Bilzen unaniem goed. 
  
In een fusietraject kunnen de samen te voegen gemeenten en OCMW’s vanaf de datum van de principiële 
beslissing beheersovereenkomsten sluiten om voor bepaalde functies beroep te doen op elkaars personeelsleden. 
Onderhavige beheersovereenkomst is een kaderovereenkomst waarbij verdere concrete afspraken gemaakt 
kunnen worden omtrent de integratie van diverse diensten alsook het gemeenschappelijk gebruik van het 
personeel onderling. Deze afspraken worden in het kader van het dagelijks personeelsbeheer door de algemeen 
directeurs gemaakt in overleg met de leidinggevenden van de betrokken diensten. 
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11 Secretariaat (gemeente) - Participatiereglement gemeente Hoeselt - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het participatiereglement unaniem goed. 
 
Het Decreet Lokaal Bestuur geeft lokale besturen de opdracht om haar inwoners zoveel mogelijk bij het beleid te 
betrekken. Daartoe kunnen de modaliteiten vastgelegd worden in een reglement. Enerzijds zijn er enkele 
(beperkte) vereisten, en anderzijds krijgt elk bestuur de autonomie om te kiezen hoe participatie verder 
georganiseerd wordt. 
 
Dit participatiereglement geeft, in toepassing van artikel 304 van het Decreet Lokaal Bestuur, nadere invulling aan 
een aantal vormen van inspraak, betrokkenheid en participatie vanwege de burgers en diverse doelgroepen ten 
aanzien van het beleid, de besluitvorming en de dienstverlening. 
 
Voorzitter Jordi Boulet licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Marc Bamps vraagt of de administratie dit ontwerp van participatiereglement nu plots in één maand 
heeft klaar gekregen. 
 
Voorzitter Jordi Boulet antwoordt dat dit reglement gebaseerd is op het participatiereglement van de stad Bilzen. 
Vandaar dat het nu aan deze gemeenteraad wordt voorgelegd. Hij voegt eraan toe dat het participatiereglement 
in principe ook vorige gemeenteraad geagendeerd had kunnen worden, maar het was mogelijk een beetje pijnlijk 
of vervelend geweest voor dhr. Julien Swennen om net op die gemeenteraad - waar hij als inwoner gebruik 
maakte van zijn recht om te spreken - een participatiereglement met procedures en regels te presenteren. 
Daarom is ervoor geopteerd om het reglement pas deze gemeenteraad te behandelen zodat duidelijk zou zijn 
voor dhr. Swennen wat van hem verwacht werd. 
 
Raadslid Marc Bamps meent nochtans vernomen te hebben dat er al een paar jaar een ontwerp van 
participatiereglement in een lade in het gemeentehuis zou liggen, maar dat dit nooit boven gekomen is. 
 
Voorzitter Jordi Boulet antwoordt dat het nu alleszins ter goedkeuring wordt voorgelegd. 
 
 
Raadslid Alfons Capiot verlaat de zitting. 
 
12 Secretariaat (gemeente) - Vermoeden schending deontologische code - Kennisgeving 
 
Mevr. M. Claesen, raadslid, deed op 20 november 2022 melding van een schending van de deontologische code 
van de gemeenteraad. Het betreft een mogelijke inbreuk van burgemeester Werner Raskin tegen artikelen 30 en 
31 van de deontologische code zijnde: 
 
Art. 30 Raadsleden gaan respectvol om met elkaar, de voorzitter en leden van het college van burgemeester en 
schepenen/vast bureau en de personeelsleden van de gemeente/het OCMW. 
 
Art. 31 Raadsleden richten zich tot elkaar, de leden van het college van burgemeester en schepenen/vast bureau 
en de leden van het bijzonder comité, de algemeen directeur en de andere personeelsleden op een correcte wijze 
en dit zowel verbaal, non-verbaal als schriftelijk, inclusief de elektronische communicatie. 
 
Zij verwijst in deze naar het artikel met de titel 'Burgemeester Raskin dient klacht in tegen "dorpsgek" Capiot' 
gepubliceerd in Het Belang van Limburg d.d. 29 oktober 2022. Raadslid M. Claesen geeft aan dat het lijkt dat 
artikelen 30 en 31 geschonden zijn omdat hetgeen burgemeester W. Raskin in dat artikel - en ongetwijfeld ook in 
zijn e-mail - heeft gezegd, getuigt van weinig respect en verre van een correcte communicatie is. 
 



  Verslag GR 29/12/2022  20/23 

Zoals de deontologische code voorschrijft werd door de gemeentelijke administratie i.c. G. Rouffa, algemeen 
directeur, een vooronderzoek gevoerd. Hierbij werden volgende stukken verzameld en (in bijlage) toegevoegd 
aan het dossier: 
- melding mogelijke schending deontologische code door raadslid M. Claesen; 
- het ingediende en later ingetrokken toegevoegde agendapunt van raadslid E. Vandecaetsbeek; 
- het bewuste krantenartikel en de bijhorende e-mail(s). 
Er kan geconcludeerd worden dat het woordgebruik in het krantenartikel sterke gelijkenissen vertoont met de 
inhoud van de e-mail van burgemeester W. Raskin aan de redactie van Het Belang van Limburg. Daarmee werd 
het vooronderzoek afgesloten. 
 
Deze bevindingen worden bij deze voorgelegd aan de gemeenteraad ter bespreking. 
 
Voorzitter Jordi Boulet licht het agendapunt toe. Vervolgens wijst hij zijn collega-raadsleden erop dat er in het jaar 
2024 opnieuw lokale verkiezingen zijn en dat de mensen dan niet meer verplicht zullen zijn om naar het 
stemhokje te gaan. Alle raadsleden hebben er een verantwoordelijkheid in om ervoor te zorgen dat die mensen 
hun wekker zullen zetten en gaan stemmen. Voorzitter Jordi Boulet denkt niet dat dit soort communicatie daar 
toe bijdraagt. En dat geldt trouwens ook voor de communicatie die in het volgende agendapunt behandeld wordt. 
Misschien dat de andere raadsleden daar een andere mening over hebben, maar volgens voorzitter Jordi Boulet 
draagt dit soort zaken zeker niet bij aan het herstellen van het vertrouwen van de mensen in de politiek. Hij wil 
zich dan ook volledig aansluiten bij de warme oproep van raadslid Eddy Vandecaetsbeek aan alle leden van deze 
raad om zich wat respectvoller te gedragen ten aanzien van mekaar. En dat niet alleen tijdens deze zittingen, 
maar ook daarbuiten. 
 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan dat blij is dat raadslid Eddy Vandecaetsbeek deze oproep doet. De periode 
rond Kerst en Nieuwjaar is een tijd van verdraagzaamheid. Burgemeester Werner Raskin geeft daarbij aan dat als 
men in het kader van deze oproep stopt met de jarenlange beschuldigingen en verdachtmakingen aan zijn adres, 
zijn gezin en zijn schepenen hij z'n woord wil geven - en daarmee een voorbeeld wil stellen als burgemeester - om 
zich voortaan in te houden en te beheersen. Als het echter blijft duren... De emmer is nu overgelopen. Het is 
genoeg geweest en hij blijft dit niet pikken. Hij wil echter zijn woord geven. Als beide raadsleden van de fractie 
Wij Hoeselt hiermee stoppen dan wil hij dat ook doen. Dat is voor hem geen probleem. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vindt dit een goede geste. Maar hij merkt op dat hij - bij zijn weten - zelf nooit iets 
persoonlijks tegen burgemeester Werner Raskin heeft ondernomen. Hij heeft misschien wel actie genomen tegen 
de burgemeester in zijn functie, maar niet tegen de persoon. 
 
Burgemeester Werner Raskin merkt op dat dit natuurlijk wel één en dezelfde zijn. Iedereen weet dat hij dat is. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vindt wat dat betreft dat politiek of beleid moet gevoerd worden tussen de 4 
muren van de raadszaal. En wanneer er vragen worden gesteld dan wordt daar beter in de raadszaal op 
geantwoord in plaats van 2 dagen later in de krant. Dat stuitte hem heel erg tegen de borst. Hij wijst erop dat 
burgemeester Werner Raskin heeft gezwegen toen raadslid Fons Capiot vragen stelde en dat hij vervolgens 2 
dagen later heeft uitgepakt in Het Belang van Limburg op een niet erg respectvolle manier. Hij wil er nu niet 
verder over uitwijden, maar hij vindt het verwijt dat de raadsleden van de fractie Wij Hoeselt hem aanvallen niet 
terecht. Hij vindt het hun recht om in een huis-aan-huis blad burgemeester Werner Raskin te citeren uit een 
krantenartikel van 3 maanden voor de verkiezingen waarin hij zegt dat er met hem als burgemeester over zijn lijk 
een fusie zal komen en dat hij 3 maanden na de verkiezingen zegt dat Hoeselt niet anders kan dan fuseren. Als dat 
niet gezegd mag worden, dan houdt het voor raadslid Eddy Vandecaetsbeek een beetje op. Hij roept tot slot 
nogmaals op om ten allen tijde respectvol te zijn voor mekaar en in het algemeen. Algemeen respect draagt bij 
aan een betere maatschappij. En het is misschien de gepaste tijd van het jaar om dit nog eens even duidelijk te 
maken. Hij wenst iedereen een prettig eindejaar en een nieuwe start op 1 januari 2023. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat als dit voornemen nagekomen wordt, als er niet meer op de man 
wordt gespeeld, als hij niet meer als persoon gerechtelijk wordt vervolgd,... dat hij dan de mantel der liefde wil 
gebruiken. Dan geeft hij zijn woord dat hij zich zal beheersen. Maar dan moet het ook van beide kanten komen. 
En zoals eerder aangehaald moet het bestuur nu zijn pijlen richten op de aanstaande fusie, want dat is 
belangrijker dan de raadsleden zelf. Alle raadsleden zijn van voorbijgaande aard. Er zullen slechts enkele 
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overleven, aldus burgemeester Werner Raskin. Dat zal moeten blijken. Maar nu telt de bevolking en niet meer de 
onderlinge twisten tussen raadsleden. De maatschappelijke veranderingen dringen dat op. Burgemeester Werner 
Raskin geeft aan dat hij inderdaad een radicale tegenstander van een fusie is geweest, maar iedereen ziet de 
laatste 2 à 3 jaar de maatschappelijke veranderingen. De kranten staan er vol van. Ook bedrijven fusioneren. Er is 
dus geen andere oplossing. Hij fusioneert dan ook graag met zusterstad Bilzen, want volgende keer zal het 
waarschijnlijk niet meer op vrijwillige basis kunnen en zal er geen fusiebonus meer zijn. Burgemeester Werner 
Raskin denkt dat de tijd dus gekomen is. Het is zoals schepen Bert Vertessen ooit zei: kennis maken, verliefd 
worden, zich verloven en dan tegen eind 2023 ook trouwen. En dat zal dan voor altijd zijn, want er is geen weg 
meer terug. Door de studie hebben Bilzen en Hoeselt mekaar veel beter leren kennen. Hij weet nu dat beide 
besturen bijna dezelfde kuren hebben en dezelfde voor- en nadelen. Het is fijn om de tijd te hebben om mekaar 
beter te leren kennen, want de beslissing tot fusie nemen een jaar voor de verkiezingen - zoals toen voorgesteld - 
had het zeker niet gemakkelijker gemaakt. Iedereen kan nu zien wat daarbij komt kijken, maar dat komt wel goed. 
En inderdaad, een politieker die z'n mening niet durft herzien op een moment dat er maatschappelijk drastische 
veranderingen zijn, gaat fouten maken. En dat niet zozeer voor hemzelf, maar vooral voor de inwoners. En dat 
laatste wil burgemeester Werner Raskin niet. Hij wenst iedereen eveneens een goed eindejaar. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek vindt het goed dat burgemeester Werner Raskin dit nu heeft ingezien, maar vindt 
het alleen maar spijtig dat dit niet wat vroeger gebeurd is. Hij is er immers stellig van overtuigd dat indien de 
gemeente Hoeselt al eerder gefusioneerd zou zijn het nu al veel verder gestaan zou hebben dan dat dat nu het 
geval is. 
 
Raadslid Christiaan Hex merkt op dat dit agendapunt niet gaat over de fusie, maar wel over een vermoeden van 
schending van de deontologische code. 
 
Voorzitter Jordi Boulet treedt hem hier in bij. 
 
Raadslid Christiaan Hex geeft voorzitter Jordi Boulet vervolgens groot gelijk in zijn standpunt dat alle raadsleden 
verantwoordelijkheid dragen in het herstellen van vertrouwen van de burgers in de politiek, maar hij vindt dat er 
in de meerderheid mensen zetelen die een veel voornamere functie uitoefenen dan een raadslid. En voor hem 
dragen deze mensen daar dan ook een grotere verantwoordelijkheid in. Hij wijst erop dat voorzitter Jordi Boulet 
hier alle raadsleden aanspreekt op hun verantwoordelijkheid en dat begrijpt hij ook, maar hij ziet toch nog iets 
meer verantwoordelijkheid voor de leden van de meerderheid om ervoor te zorgen dat de mensen vertrouwen 
hebben in de politiek. 
 
Raadslid Serge Voncken zegt tot slot dat hier regelmatig heel hard wordt gediscussieerd. Het gaat dan altijd over 
dossiers, het gaat altijd over inhoud en over de manier waarop dingen worden aangepakt, maar het taalgebruik 
van de oppositie blijft altijd fatsoenlijk. En dat is heel belangrijk. Een onvertogen woord dat in het heetst van de 
strijd wordt uitgesproken, maar beter niet was gezegd... dat kan altijd eens gebeuren, maar als er dan nadien - 
nadat men in alle rust heeft kunnen nadenken over wat men zegt - nog zoiets wordt uitgesproken dan vindt 
raadslid Serge Voncken dat eigenlijk een dubbele fout. Hij hoopt dat het hier dus bij blijft en dat deze raadsleden 
voortaan op een beleefde manier kunnen communiceren met mekaar en over mekaar. 
 
Burgemeester Werner Raskin herhaalt dat als men stopt met hemzelf als persoon en zijn gezin op zo'n manier te 
behandelen dat hij ook zal stoppen met zo te reageren. Het valt immers niet mee om een klacht bij het gerecht 
wegens corruptie te incasseren. Men mag zich dat zelf eens voorstellen. 
 
Voorzitter Jordi Boulet onthoudt de goede voornemens voor het nieuwe jaar. 
 
 
13 Secretariaat (gemeente) - Vermoeden schending deontologische code - Kennisgeving 
 
Dhr. W. Raskin, burgemeester, deed op 21 november 2022 melding van een schending van de deontologische 
code van de gemeenteraad. Het betreft een mogelijke inbreuk van raadsleden Fons Capiot en Eddy 
Vandecaetsbeek tegen artikelen 30 en 31 van de deontologische code zijnde: 
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Art. 30 Raadsleden gaan respectvol om met elkaar, de voorzitter en leden van het college van burgemeester en 
schepenen/vast bureau en de personeelsleden van de gemeente/het OCMW. 
 
Art. 31 Raadsleden richten zich tot elkaar, de leden van het college van burgemeester en schepenen/vast bureau 
en de leden van het bijzonder comité, de algemeen directeur en de andere personeelsleden op een correcte wijze 
en dit zowel verbaal, non-verbaal als schriftelijk, inclusief de elektronische communicatie. 
 
Burgemeester W. Raskin heeft daartoe volgende stukken bijgebracht: 
- klacht Burgemeester Hoeselt bij Agentschap Binnenlands Bestuur, de Gouverneur en Vlaams minister van 

Binnenlands Bestuur B. Somers n.a.v. de ongelooflijke nooit geziene uitspattingen op de gemeenteraad van 
27 oktober 20222 tegen de Gouverneur en het Agentschap Binnenlands Bestuur; 

- artikel raadslid F. Capiot in De Demer; 
- artikel Het Belang van Limburg d.d. 5 oktober 2022; 
- artikel Het Belang van Limburg d.d. 29 oktober 2022; 
- zittingsverslag gemeenteraad d.d. 27 oktober 2022; 
- huis-aan-huis uitgave ‘Het moet radicaal anders in Hoeselt!’ van de fractie Wij Hoeselt; 
- afschrift van het geseponeerde strafdossier 220000395 HOESELT-MARAH-SR d.d. 23 mei 2022; 
- het ingediende en vervolgens ingetrokken toegevoegde agendapunt van raadslid E. Vandecaetsbeek voor de 

gemeenteraad van 24 november 2022. 
 
Zoals de deontologische code voorschrijft werd door de gemeentelijke administratie i.c. G. Rouffa, algemeen 
directeur, een vooronderzoek gevoerd. G. Rouffa, algemeen directeur, contacteerde daarbij de raadsleden F. 
Capiot en E. Vandecaetsbeek om hun in kennis te stellen van de melding en om hun de gelegenheid te bieden 
(bijkomende) elementen bij te brengen. Van die gelegenheid werd evenwel geen gebruik gemaakt. Daarmee werd 
het vooronderzoek afgesloten. 
 
Deze bevindingen worden bij deze voorgelegd aan de gemeenteraad ter bespreking. 
 
Voorzitter Jordi Boulet licht het agendapunt toe. Hij geeft aan dat dit een gelijkaardige melding betreft als deze in 
het vorige agendapunt en dat deze ook op dezelfde manier is behandeld. Als hier niemand nog iets toe te voegen 
heeft, wil hij het hierbij laten. 
 
Raadslid Jasper Goffin merkt op dat dergelijke kwesties tijdens voorgaande gemeenteraden deze legislatuur ook 
al ter sprake zijn gekomen. Hij vraagt zich af of dit dan telkens met de mantel der liefde bedekt gaat blijven 
worden. Als dit opnieuw gebeurt, wordt dat dan opnieuw met de manter der liefde bedekt? 
 
Voorzitter Jordi Boulet vraagt wat hij of de andere raadsleden daar verder aan kunnen doen. 
 
Raadslid Jasper Goffin weet het ook niet. 
 
Voorzitter Jordi Boulet benadrukt nogmaals dat hij oproept aan alle raadsleden om zich respectvol te gedragen. 
 
Raadslid Jasper Goffin antwoordt dat die oproep er eerder ook al geweest is. En hij is er zeker van dat zo'n voorval 
toch nog eens gaat gebeuren. Dat kan je alvast opschrijven. En als dat volgend jaar voor, tijdens of na een 
gemeenteraad opnieuw gebeurt, gaat dat weer met de mantel der liefde bedekt worden? Dat is een beetje 
teleurstellend. 
 
Raadslid Serge Voncken merkt op dat dit soort taalgebruik altijd uit dezelfde hoek komt en blijft komen. 
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14 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 24 november 2022 - 

Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 24 november 2022, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 22u00. 


